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Köşe yazıları sayfa 3'de

 CHP'liler Tribünlere Oynamışlar! 
“…Ş�md� gelel�m asıl meseleye han� bütün 
CHP'l�ler Çan Menderes parkında toplanıp hep b�r 
ağızdan “Bülent Öz Yalnız Değ�ld�r” dem�şlerd� 
ya doğru değ�lm�ş, Bülent Öz aslında yalnızmış. 
Neden m�, geçt�ğ�m�z gün İl Başkanı Met�n Üm�t 
Ural başkanlığında Çan'da �lçe danışma kurulu 
toplantısı yapıldı. Çan'da k� bütün esk� yen� 
CHP'l�ler o toplantıdaydı b�r k�ş� har�ç Bülent Öz.  
Öz o toplantıya neden katılmamıştı daha doğrusu 
neden katılamamıştı. Sanırım çok da b�r şey 

demeye gerek yok. Demek k� “Bülent Öz Yalnız 
Değ�ld�r” denmes� sadece tr�bünlere oynamakmış, 
dostlar alışver�şte görsün demekm�ş, âdet yer�n� 
bulsun demekm�ş…
Pek� ortaya çıkan bu tablo karşısından Bülent 
Öz ne yapıyor? O da tr�bünlere oynuyor dün 
Muharrem Erkek'le, Kılıçdaroğlu 'nu makamında 
z�yaret etm�şt� bugün �se Özgür Ceylan'la… 
Fotoğraflar üzer�nden mesajlar ver�lerek s�yaset 
yapılıyor.”Yazının tamamı sayfa 3'de

GÜNDE 10 BİN KİŞİ ÜCRETSİZ BİNİYOR!
“Maddi Durumu İyi Olup Ücretsiz Binen Kişiler Maalesef Bu Sistemi Çökerttiler”

Çanakkale Halk Otobüsleri Kooperatif Başkanı Hasan Ateş, 
“Çanakkale genelinde halk otobüslerine günde 10 bin 
civarında ücretiz binen olduğunu belirterek öğrenciler 
varken, asgari ücretliler varken onların indirin indirimli 
taşınacağı yerde emeklilerin taşınmasına karşıyım. Bu 
şahsi fikrim. Emekli iyi kötü parasını alıyor. Yüzde 90'ın 
üzerindeki emekliler evini barkını da almış. Ama bir 
öğrenci, asgari ücretle çalışan babasından zar zor harçlık 
alıyor, okulda karnını doyurmadan yol parasını veriyor. 
Ama bir tarafta da özelikle yazlık bölgelerde oturanlar 5-10 
milyonluk evi olan 3-5 milyonluk arabası olanlar bu nasılsa 

bedava diye bu arabalarla gidip geliyorlar. Hatta bir 
duruktan diğer durağa 300 metre inip binenler var.
Şu anda bilet fiyatı 8 TL. bu da vatandaşlara da ağır geliyor. 
Bunun en büyük sebebi ücretsiz binenler. Maddi durumu 
iyi olup ücretsiz binen kişiler maalesef bu sistemi 
çökerttiler. Deniz yollarında 65 yaş üstüne yüzde 50 
indirim, demir yollarında yüzde 50 indirim bizde ücretsiz. 
Biz nasıl karşılayalım bunu. En azında eğer adalet varsa, 
eğer adaletli davranacaksa malı mülkü olmayan, dul, yetim 
olabilir, hiçbir yerde geliri olmayan insanlara yaşa 
bakılmadan verilmeli. Adaletli olunmalı”

Hasan Ateş

İyi Partililer Yanlış Yerde, Yanlış 
Kurumdan Talepte Bulunmuşlar 

Madenciliği Sadece 
Ticari Faaliyet Olarak 
Düşünmek Mümkün Değil 

Çanakkale Madenciler Derneği 
organizasyonunda, madencilik 
sektörü istişare toplantısı 
gerçekleşti. Toplantıda konuşan 
Yurt Madenciliği Geliştirme Vakfı 
Başkan Yardımcısı Hasan Yücel, 
madenciliği sadece ticari faaliyet 
olarak düşünmenin mümkün 
olmadığını, madencilere çok 
görevler düştüğünü, üretim 
anlayışının değişmesi gerektiğini 

belirterek; “Lisans aldıktan sonra birçok şeyle 
mücadele ederken, sosyal etkiyi de analiz etmemiz 
lazım. Maden bulunduğu bölgelerde üretiliyor ama 
projeyi her boyutu ile inceleyip ortaya koyalım ki 
köylerin gelir kaynaklarının olduğu bölgelerde 
olduğunu bir kenara bırakamayız. Madenciler olarak 
çuvaldızı kendimize batırmamız lazım. Topyekün 
kültürümüzü değiştirmemiz lazım. Standartlarımızı ne 
kadar geliştirirsek, sosyal boyutu topluma ne kadar 
anlatabilirsek, madencilik daha iyi yapılacaktır" dedi. 

17 PLAKAYA İNDİRİMLİ GEÇİŞ TALEBİ
Çanakkale Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Ünal Özcan, AK Parti Grup Başkanvekili 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan'a 
gerçekleştirdiği ziyarette esnaf ve sanatkarların, 
mesleki odalarının sorun ve taleplerini, 
Çanakkale'ye yapılan yatırımları istişare 
ettiklerini bildirdi. Özcan'ın talepleri arasında en 
dikkat çekeni ise köprü geçişlerinde 17 plaka 
kamyon, kamyonet, minibüs, taksi gibi ticari 
araçlara indirimli geçiş talebi oldu. 
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Çanakkale-İzmir kara yolunun Ayvacık-Küçükkuyu 
arasındaki Kazdağları rampaları geçişinde, bölünmüş 
yol ve tünel çalışmaları devam ediyor. Bölgede inceleme 
yapan AK Parti İl Başkanı Naim Makas, "Tünelin 
açılışıyla, yoğun trafikte, özellikle turizmin olduğu bu 
aylarda zaman zaman 50 dakika süren yolculuk, 5 
dakikaya inecek" dedi.

Yüzde 90'ı 
Tamamlandı 
Ağustos'ta Açılacak 
50 Dakikalık Yol 
5 Dakikada Gidilecek 4
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Çanakkale Halk Otobüsleri Kooperatif Başkanı Hasan Ateş, 
“Çanakkale genelinde halk otobüslerine günde 10 bin 
civarında ücretiz binen olduğunu belirterek öğrenciler 
varken, asgari ücretliler varken onların indirin indirimli 
taşınacağı yerde emeklilerin taşınmasına karşıyım. Bu 
şahsi fikrim. Emekli iyi kötü parasını alıyor. Yüzde 90'ın 
üzerindeki emekliler evini barkını da almış. Ama bir 
öğrenci, asgari ücretle çalışan babasından zar zor harçlık 
alıyor, okulda karnını doyurmadan yol parasını veriyor. 
Ama bir tarafta da özelikle yazlık bölgelerde oturanlar 5-10 
milyonluk evi olan 3-5 milyonluk arabası olanlar bu nasılsa 
bedava diye bu arabalarla gidip geliyorlar. Hatta bir 
duruktan diğer durağa 300 metre inip binenler var.
Şu anda bilet fiyatı 8 TL. bu da vatandaşlara da ağır geliyor. 
Bunun en büyük sebebi ücretsiz binenler. Maddi durumu iyi 
olup ücretsiz binen kişiler maalesef bu sistemi çökerttiler. 
Deniz yollarında 65 yaş üstüne yüzde 50 indirim, demir 
yollarında yüzde 50 indirim bizde ücretsiz. Biz nasıl 
karşılayalım bunu. En azında eğer adalet varsa, eğer 
adaletli davranacaksa malı mülkü olmayan, dul, yetim 
olabilir, hiçbir yerde geliri olmayan insanlara yaşa 
bakılmadan verilmeli. Adaletli olunmalı”
Güzelyalı ile Çanakkale arasında aracı ile gelip gidenlerin 
aylık ortalama yakıt fiyatı son zamlarla beraber 3 bin TL 
civarına çıktı. Burada lüks villalarda kalan ve lüks araçlara 
binen çoğu emekli vatandaşlar, akaryakıttaki yüksek artış 
nedeniyle araçlarını parka çekip ücretsiz olarak halk 
otobüslerini kullanıyor. Bu güzergahtaki halk otobüsleri 
yolcularının çoğu ücretsiz binince halk otobüsleri sahipleri 
zor duruma düştü.
Emeklilerin en fazla yaşadığı kentlerin başında Çanakkale 
geliyor. Havası doğası ve sosyal hayatı ile ilgi gören kent, 
çalışma sahası olmadığı için daha çok emekli ve öğrenci 
nüfusu ile dikkat çekiyor. Bundan en fazla olumsuz 
etkilenen ise halk otobüsleri. 65 yaş üzeri vatandaşlar toplu 
taşıma araçlarından ücretsiz faydalandığı için 
Çanakkale'de toplu taşıma araçlarındaki ücretsiz binme 
oranı da bu yüzden çok fazla.
Durum böyle olunca da bu sorun sık sık gündeme geliyor. 
Akaryakıt fiyatlarındaki artış sonrası vatandaşlar 
araçlarını parka çekip mecbur kalmadıkça kullanmıyor. 
Bunun yerine daha çok toplu taşıma araçlarını kullanıyor. 
65 yaş üzerindeki vatandaşlara halk otobüsleri ücretsiz 
olduğu için onlar da bu ulaşım araçlarını tercih ediyor.

GÜNDE 10 BİN KİŞİ ÜCRETSİZ BİNİYOR
Çanakkale Halk Otobüsleri Kooperatif Başkanı Hasan Ateş, 
Çanakkale genelinde halk otobüslerine günde 10 bin 
civarında ücretiz binen olduğunu belirterek, bir aracın ayda 

20 bin TL civarında ücretsiz yoldu taşıdığına dikkat çekti. 
Başkan Ateş, Öğrenciler varken, asgari ücretliler varken 
onların indirin indirimli taşınacağı yerde emeklilerin 
taşınmasına karşıyım. Bu şahsi fikrim. Emekli iyi kötü 
parasını alıyor. Yüzde 90'ın üzerindeki emekliler evini 
barkını da almış. Ama bir öğrenci, asgari ücretle çalışan 
babasından zar zor harçlık alıyor, okulda karnını 
doyurmadan yol parasını veriyor. Ama bir tarafta da 
özelikle yazlık bölgelerde oturanlar 5-10 milyonluk evi olan 
3-5 milyonluk arabası olanlar bu nasılsa bedava diye bu 
arabalarla gidip geliyorlar. Hatta bir duruktan diğer durağa 
300 metre inip binenler var.
Buna karşın ücretsiz binen vatandaşlarımız daha çok 
şikayet ediyor. Ücretli binenler şikayet etmiyor. Her konuda 
şikayetçi olanlar da bu ücretsiz binenler onlar. Bana göre 
birilerinin hakkı yeniyor, maddi durumu iyi olduğu halde 
ücretsiz binen emekliler.
Resmi olarak Çanakkale'de günlük 8 bin civarında ücretsiz 
binen var. 8 ile çarpıldığında müthiş paralar yapıyor. Bu 
resmi rakam. Resmi olmayan nüfuz cüzdanını gösterip ben 
65 yaşından yukarıyım diyenler ve özel kartlarla binenlerle 
beraber günlük 10 bin ücretsiz binen var. Aylık araç başı 20 
bin TL civarında ücretsiz yolcu taşınıyor.” dedi.   

BU İŞİN ÇİVİSİ ÇIKTI

Araç taksitlerini ödemekte güçlük çektiklerini ve 
çalışanların maaşlarını taksitler halinde vermek zorunda 
kaldıklarını da belirterek, maliyetlerin iyice artması 
nedeniyle zor zamanlar geçirdiklerini söyledi. Bu işin 
sürdürülebilir tarafının kalmadığını da belirten Başkan 
Ateş sıkıntıları şöyle dile getirdi, “Burada zar zor arabasını 
alan, zar zor tamiratını yapan, bazen muayenesini bile zor 
yapan esnafın sırtına binen bir yük. Biz şoförlerimizin 
maaşını bile zamanında ödeyemiyoruz. Bu büyük bir 
haksızlık. Defalarca bunu dile getirmemize rağmen değişen 
bir şey yok. Bir de yüzde 40 raporu olanlar da ücretsiz 
biniyor. Bu zaman birçok kişiye veriliyor. Bu kartı bir sefer 
alan artık bu kartı kullanmaya başlıyor. Bunun da çivisi 
çıktı.
Araba şuanda 4 milyon TL, arabanın taksitlerini geride 
ödemeyemez haldeyiz. Kasko 10 bin TL civarında, trafik 
sigortası 8 bin TL civarında. Bunların maliyetini 
koyduğunuz zaman şuanda yapılacak iş değil. Devamlı içeri 
giriyoruz. Şuanda bilet fiyatı 8 TL. bu da vatandaşlara da 
ağır geliyor. Bunun en büyük sebebi ücretsiz binenler. 
Maddi durumu iyi olup ücretsiz binen kişiler maalesef bu 
sistemi çökerttiler.
Deniz yollarında 65 yaş üstüne yüzde 50 indirim, demir 
yollarında yüzde 50 indirim bizde ücretsiz. Biz nasıl 
karşılayalım bunu. En azında eğer adalet varsa, eğer 
adaletli davranacaksa malı mülkü olmayan, dul, yetim 
olabilir, hiçbir yerde geliri olmayan insanlara yaşa 
bakılmadan verilmeli. Adaletli olunmalı.
Şuanda araç değiştirecek durumda değiliz. Çok zor 
durumdayız. Zar zor ayakta duruyoruz. Eğer adım 
atılmazsa birçok kişi bu işi bırakacak.”

GÜZELYALI VE DARDANOS'TA ÜCRETSİZ 
BİNME ORANI ARTTI
En fazla ücretsiz binen hat Güzelyalı ve Dardanos bölgesi 
olduğunu belirten Başkan Ateş, burada kalanların yüzde 
50'inin emekli olduğunu hatırlatarak sözlerini şöyle 
tamamladı; “Buradakiler de sık sık otobüs kullanıyor. 
Bunlar araçları doldurdukları için ek sefer düzenlemek 
zorunda kalıyoruz. Ücretsiz olduğu içini işi olmadığı halde 
gelip giden oluyor. Geçen hesabını yaptık en az 150-200 
sefer yapılması gerekiyor ki ücretsiz vatandaşlar taşınsın. 
Yakıtımıza hiçbir indirim yok. Herkesle aynı parayı 
veriyoruz. Aşağı yukarı 36 senedir bu işi yapıyorum. Hiçbir 
dönem böyle bir sıkıntı çekmemiştik. Daha önce bir iki ay 
çekmişizdir ama kısa sürmüştü. 2 sene pandemi nedeniyle 
hiç çalışamadık. Ama taksitleri ödemek zorunda kaldık. 
Mazot borçlarımız var. İşçilerin parasını 2-3 taksitle 
ödeyebiliyoruz.”

GÜNDE 10 BİN KİŞİ ÜCRETSİZ BİNİYOR!
“Maddi Durumu İyi Olup Ücretsiz Binen Kişiler Maalesef Bu Sistemi Çökerttiler”
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Önce kısa ve güzel b�r haberle 
başlayıp sonra devam edel�m. 
“Mav� bayrak” plaj, mar�na ve 
yatlara ver�len uluslararası b�r çevre 
ödülü. Plajlar �ç�n 33, mar�nalar �ç�n 
38, yatlar �ç�n �se 17 kr�ter 
bulunuyor. Bunlar su kal�tes�, 
çevren�n durumu, can güvenl�ğ� ve 
h�zmetler' başlıkları altında 
toplanıyor. 

Çanakkale merkez dah�l toplamda 14 mav� bayraklı plajımız 
var. Bu yıl k� mav� bayraklı plajlarımız �ç�nde k� en öneml� yere 
sah�p olanı Gel�bolu'dak� Hamzakoy plajı çünkü Tek�rdağ'da 
'mav� bayrak' sah�b� sek�z plajın l�steye g�rememes�yle, 
Marmara'nın mav� bayraklı tek plajı Çanakkale Gel�bolu'dak� 
Hamzakoy plajı oldu.
Çanakkale merkezde �se 1'� Kepez'de olmak üzere toplamda 5 
mav� bayraklı plajımız var. Bu başarı beled�yeler�n �lg�l� 
beled�yeler� ve başkanlarını tebr�k eder�z. 

Çanakkale'de k� mav� bayraklı plajların nerelerde olduğuna da�r 
tam buradak�  ulaşab�l�rs�n�z. l�nkten

***
İy� Part�l� merkez �lçe yönet�c�ler�, depreme dayanıksız olduğu 
�ç�n yıkılan şehr�n tam göbeğ�nde olan Ned�me Hanım Kız 
Meslek L�ses�n�n olduğu yere otopark yapılması �ç�n alana g�d�p 
açıklama yapmışlar. Dem�şler k� “kardeş�m buraya M�ll� Eğ�t�m 
Müdürlüğü h�zmet b�nası yapacakmışsınız, yapmayın s�z�n 
farklı noktalarda zaten h�zmet b�nalarınız var. Çanakkale'n�n 
otoparka �ht�yacı var buraya otopark yapın başka b�r şey 
yapmanızı uygun görmüyoruz!”
Alkışlar İy� Part�l� merkez �lçe yönet�m�ne ama…

1- Kend�ler�n�n de söyled�ğ� g�b� m�ll� eğ�t�m�n b�naları 
farklı noktalara dağılmış durumda gerçekten derl� 
toplu b�r h�zmet b�nası �ht�yacı var hatta en ac�l 
�ht�yacı olan müdürlük. 

2- Şehr�n en kıymetl� yer�ndek� b�r alanı daha efekt�f 
olarak kullanmak varken neden salt otopark 
yapılsın? Ha şunu desen�z anlarım; “Sayın Val�m�z 
bu alana M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü b�nası 
yapılacakmış, buranın altına �k� ,üç katlı katlı 
otopark yapılsa ne güzel olur, gerçekten çok �ht�yaç 
var �şletmes�n� de �haleye çıkarsınız özel b�r firma 
ver�rs�n�z �şlet�l�r, lütfen Çanakkale �ç�n böyle b�r 
adım atın…” 

3- Evet otopark �ht�yacı var ama otopark yapmak 
Val�l�ğ�n, �l özel �dares�n�n, m�ll� eğ�t�m 
müdürlüğünün görev� değ�ld�r. Bu görev 
beled�yeler�n görev�d�r İy� Part�l�ler, otopark 
talepler�n� yanlış yerde d�le get�rm�şler. Hemen �k� 
adım ötedek� Cumhur�yet Meydanına g�d�p, “Sayın 
Çanakkale Beled�ye Başkanımız Ülgür Gökhan, 
burada b�r meydan düzenlemes� yapacağınızı 
söylem�şt�n�z. Meydan düzenlemes�nde yapmanız 

gereken en öneml� şey bu meydanın altına �k�, üç 
katlı katlı b�r otopark yapmanızdır. Adamlar den�z�n 
altına tüneller yapıyorlar b�z �nanıyoruz k� s�z de 
meydanın altına otopark yapab�l�rs�n�z. 
2014 seç�mler�nden ber� AK Part� “eğer beled�ye 
başkanlığı görev� b�ze ver�l�rse halk bahçes�, 
beled�ye �ş merkez� dah�l olmak üzere bu alanı 
projelend�receğ�z ve b�n aracın park edeceğ� b�r 
düzenleme yapacağız” dem�şt�. S�z daha �y�s�n� 
yaparsınız b�z s�ze �nanıyoruz, güven�yoruz…

İy� Part�l�ler�n yaptığı açıklamanın b�r başka yönü 
daha var. İy� Part� beled�ye mecl�s üyes� ve part� 
sözcüsü Burak Kunt, mecl�stek� hemen her 
konuşmasında, trafik problem�n�n otopark yapmakla, 
kırmızı ışık koymakla çözülemeyeceğ�n�, otoparktan 
önce merkezdek� b�rçok bölgen�n yayalaştırılması 
gerekt�ğ�n� söylüyor. Hatta en son mecl�s 
toplantısıyla bu konuyla �lg�l� olarak; “Ned�me 
Hanım Kız Meslek L�ses�'n�n esk� yer�n�n olduğu 
alan şehr�n en kıymetl� bölgeler�nden. Şehr�n değerl� 
b�r noktasında… Aslında otopark yapılması değ�l, 
b�z o alanın yayalaştırılmasını �st�yoruz. Fakat 
beled�yen�n böyle b�r planı yoksa, o bölgede ac�l b�r 
otopark sorunu var. Ç�rk�n b�r yapı olmasına da 
gönlümüz razı değ�l. Sosyal donatı alanları �le 
b�rl�kte bu şehre yakışır b�r proje olması lazım” 
d�yor. 
Tekrar etmekte fayda görüyorum, otopark sorununa 
çözüm üretecek olan kurum Çanakkale Beled�yes�d�r 
ve maalesef bu konuda “�şte budur çok güzel oldu” 
ded�ğ�m�z b�r çözümü son 10 yıla baktığımızda 
üretemem�şt�r. Ne d�yel�m umarız b�r gün üret�r… 

İyi Partililer Yanlış Yerde, Yanlış Kurumdan Talepte Bulunmuşlar 

CHP'liler 
Tribünlere 
Oynamışlar!
Çanakkale'de, rüşvet ve �rt�kap suçlamasıyla gözaltına 
alınan ve adl� kontrol şartıyla serbest bırakılan Çan 
Beled�ye Başkanı CHP'l� Bülent Öz, İç�şler� Bakanlığı'nca 
görevden uzaklaştırılmıştı.  Olayların ardından CHP'l�ler 
tam kadro Çan'a g�tm�ş ve “Bülent Öz Yalnız Değ�ld�r” 
sloganları atarak Öz'e destek olmuşlardı. 
Öz'ün görevden uzaklaştırılmasının ardından Çan Beled�ye 
Mecl�s�nde oylama yapılarak CHP'l� Harun Arslan 
başkanvek�ll�ğ� görev�ne seç�ld�. Harun Arslan �sm� 
yabancı b�r �s�m değ�l, Çan'da �lçe başkanlığı yapmış sev�len 
b�r �s�m ama Bülent Öz'le yıldızları b�r türlü barışmadı. 
Öyle k� Öz, Harun Arslan'ı �lçe başkanlığı yaptığı dönemde 
Ankara bağlantılarını kullanarak görevden b�le aldırmıştı. 
İlah� adalet m� ders�n�z ne ders�n�z b�lemem ama o 
Harun Arslan bugün beled�ye başkanlığı koltuğunda 
oturuyor. 
Ş�md� gelel�m asıl meseleye han� bütün CHP'l�ler Çan 
Menderes parkında toplanıp hep b�r ağızdan “Bülent Öz 
Yalnız Değ�ld�r” dem�şlerd� ya doğru değ�lm�ş, Bülent Öz 
aslında yalnızmış. 
Neden m�, geçt�ğ�m�z gün İl Başkanı Met�n Üm�t Ural 
başkanlığında Çan'da �lçe danışma kurulu toplantısı yapıldı. 
Çan'da k� bütün esk� yen� CHP'l�ler o toplantıdaydı b�r k�ş� 
har�ç Bülent Öz.  Öz o toplantıya neden katılmamıştı daha 
doğrusu neden katılamamıştı. Sanırım çok da b�r şey 
demeye gerek yok. Demek k� “Bülent Öz Yalnız Değ�ld�r” 
denmes� sadece tr�bünlere oynamakmış, dostlar alışver�şte 
görsün demekm�ş, âdet yer�n� bulsun demekm�ş…
Pek� ortaya çıkan bu tablo karşısından Bülent Öz ne 
yapıyor? O da tr�bünlere oynuyor dün Muharrem Erkek'le, 
Kılıçdaroğlu 'nu makamında z�yaret etm�şt� bugün �se Özgür 
Ceylan'la… Fotoğraflar üzer�nden mesajlar ver�lerek s�yaset 
yapılıyor. 
Pek� başka neler oluyor? Ç�çeğ�n� alan, Arslan'ı beled�ye 
başkanlığı koltuğunda z�yarete g�d�yor ve hayırlı olsun 
d�yor. Öz'ün “yandaşları” �se bu durumdan oldukça 
rahatsız “Çan'ın seç�lm�ş beled�ye başkanı Bülent Öz'dür” 
d�yorlar ve sosyal medyadan rahatsızlıklarını d�le 
get�r�yorlar. Konuyla �lg�l� sosyal medyada yapılan �k� 
paylaşımla yazımı b�t�rmek b�t�rmek �ster�m. 

- Bülent Öz Başkan s�ze emaneten bıraktığı 
koltuğa en�nde sonunda dönecekt�r fakat vek�l 
başkanlığa gelmen�n haftasında çalışanlara 
mobb�ng uygulamak, Bülent Öz Başkana yakın 
olan �şç� emekç� kardeşler�n yerler�n� 
değ�şt�rmek ned�r. Hayırdır AKP z�hn�yet�ne m� 
tesl�m oldunuz ona göre pazarlıklar yaptınız da 
mı bu hareketlere tenezzül ed�yorsunuz?

- Sayın başkan Bülent Öz dönecek tab� k� bu 
koltuğa ve makama bu yapılanlar Bülent Öz 
Harun Arslan kavgası �se CHP gönüllüler�ne 
zarar ver�yorsa k� ver�yor burada kazanan CHP 
har�c� herkes ve tüm part�ler afer�n part�l� 
büyüklere afer�n b�zler� kend� �ç�m�zde 
ayrıştıranlara afer�n.

Asgari Ücret Zammı Açıklanmadan 
Ev Sahipleri Zam Yaptı
Ekonomik kriz nedeniyle yıllar sonra asgari ücretlilere 
yılın ikinci zammı yapıldı.
Zam oranı dün akşam saatlerinden açıklanırken, ev 
sahipleri sabahtan kiracıları arayarak evlerine yılın ikinci 
zammını yaptılar. Peşin kiraları aldıkları evlerine 
Temmuz ayına zam yapanlar oldu. Dün asgari ücret 
zammı açıklanmadan ev sahiplerinin zam yapması 
kiracıları kızdırdı.  Vatandaşlar, asgari ücrete yapılan 
zammının her alanda yapılan zamla bir manasının 
kalmadığını söyledi.
Türkiye ekonomik alanda en zor dönemlerinden biri 
yaşıyor. Ekonomik kriz gittikçe derinleşirken, 
vatandaşların alım gücü de her geçen gün düşüyor. 
Resmi rakamlara göre enflasyon yüzde 70' civarında, özel 
kurumların açıkladığı oranlar ise yüzde 160 civarında. 
Birçok ürünün kat kat artış yaşandığı dönemde 
yılbaşında asgari ücretlilere verilen yüzde 50 civarındaki 
zam geçen süre içinde eridi. Vatandaşların geçinmekte 
zorluk çekmesi nedeniyle uzun yıllar sonra ilk defa 
asgari ücretliye de yılın ikinci zammı kararı alındı. Yapılan 
görüşmeler sonrasında asgari ücretliye yapılacak zam 
kararı Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a bıraktı.

Asgari Ücret 5 Bin 500 TL Oldu
Cumhurbaşkanı Erdoğan dün saat 17.00 sularında 
komisyon üyeleri ile kameralar karşısına geçerek müjdeli 
haberi verdi.
Erdoğan, “Türkiye bir süredir maruz kaldığı ekonomik 
tuzaklara karşı kendi ekonomik programın uyguluyor. 
Yeni durumun en büyük olumsuz sonuçları kurdaki ve 
enflasyonda yaşadık. Enflasyon sadece ülkemizde değil 
gelişmiş ülkeler başta olmak üzere tüm dünyanın 
sorunudur. Bu anlayışla dünyadaki her gelişmeyi yakında 
takip ederken, asıl önceliği vatandaşlarımızın 
sorunlarına verdik.
Yüzde 30 oranında bir artış yaptık. Yeni asgari ücret ne 5 
bin 500 TL olacak. Bu bir artıştır. Asıl asgari ücret 
tespitini yılbaşında ele alacağız. Bu artış herkese hayırlı 
olsun. “ dedi.

Kiralara Yılda 2. Zam
Asgari ücrete yapılan ikinci zammı fırsat bilen ev 
sahipleri de beklemeden zam yapma kararı aldı. Temmuz 
ayı kirasını peşin ödeyen kiracılar, asgari ücrete yapılan 
zam oranı açıklanmadan ev sahipleri tarafından 
aranarak kiralara zam yapılması istendi. Yılın ikinci 
yarısında kira artışı şoku ile karşı karşıya kalan 
vatandaşlar, zam oranının açıklanmadan ev sahiplerinin 
zam yapmasını eleştirdi. Zam yapmak istemeyen 
kiracıların evde çıkartılması ile tehdit edildiğini belirten 
vatandaşlar, “Keşke maaşlara zam yapılmasaydı da yeni 
zamlar da olmasaydı” dedi.

Ev Sahibi-Kiracı Kavgası Başlar
Bu konuda arada kalan mesleklerden biri de emlakçılar. 
Ev sahiplerinin kendilerini arayarak evlerine yılın ikinci 
zammı yapmasını istediğini belirten emlakçılar. 
Kendilerinin de ortada kaldığını söyledi. Bazı kiracıların 
durumu kabul ettiğini bazı kiracıların ise bunu kabul 
etmediğini söyledi. Yılın ikinci kira artışını kabul etmeyen 
kiracılar ile ev sahipleri arasında gerginlik çıktığı ve 
durumun hiç de iyiye gitmediğini ekledi. Bazı ev 
sahiplerinin de kiracıları çıkarmak için dava açtığını da 
aktardı. Emlakçılar, asıl sorunun resmi kira artışının 
yüzde 25 oranı oluşturduğunu sözlerine ekledi.

http://www.mavibayrak.org.tr/tr/plajListesi.aspx?il_refno=17
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Çanakkale-İzmir kara yolunun Ayvacık-Küçükkuyu 
arasındaki Kazdağları rampaları geçişinde, bölünmüş 
yol ve tünel çalışmaları devam ediyor. Bölgede inceleme 
yapan AK Parti İl Başkanı Naim Makas, "Tünelin 
açılışıyla, yoğun trafikte, özellikle turizmin olduğu bu 
aylarda zaman zaman 50 dakika süren yolculuk, 5 
dakikaya inecek" dedi.
Çanakkale-İzmir kara yolunun Ayvacık-Küçükkuyu 
arasındaki Kazdağları rampaları geçişinde, bölünmüş 
yol ve tünel çalışmaları devam ediyor.
AK Partili heyetin inceleme gezisinin ardından Proje 
müdürü Hasan Serdar Hasgül, şantiye alanında brifing 
verdi. Tünellerin, bölgedeki ulaşımı rahatlatacağını 
belirten Hasgül, "Projenin yüzde 90'ı tamamlandı. Şu 
anda asfaltlama, çevre peyzajı, aydınlatma, 
havalandırma ve elektromekanik işler devam ediyor. 
İnşallah ağustos ayında proje tamamlanacak ve 
hizmete açılacak" dedi.            
Çanakkale-İzmir kara yolunun Ayvacık ilçesi ile 
Küçükkuyu beldesi arasındaki Kazdağları rampaları 
geçişinde bölünmüş yol ve tünel çalışmaları sürüyor. 
Yapımı tamamlanmak üzere olan 1700 metre 
uzunluğundaki 'Assos' ve 4 bin 17 metre uzunluğundaki 
'Troya' tünelleri, bölgedeki ulaşımı rahatlatacak.
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, Ezine Belediye Başkanı 
Güray Yüksel, AK Parti İlçe Başkanı Fatih Kocabıyık, İl 
Genel Meclisi Üyesi Murat Yahya Sezgin ve partililerle 
tünel inşaatında inceleme yaptı.
Proje müdürü Hasan Serdar Hasgül, şantiye alanında 
katılımcılara brifing verdi. Tünellerin, bölgedeki ulaşımı 
rahatlatacağını belirten Hasgül, "Projenin yüzde 90'ı 
tamamlandı. Şu anda asfaltlama, çevre peyzajı, 
aydınlatma, havalandırma ve elektromekanik işler 
devam ediyor. İnşallah ağustos ayında proje 
tamamlanacak ve hizmete açılacak" dedi.

“BÜTÜN SİYASİ PARTİLERİN, BÜTÜN 
İDEOLOJİK KESİMLERİN BU İŞE SAHİP 
ÇIKMASINI BEKLİYORUZ”
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, tünellerin ağustos 
ayında hizmete açılacağı müjdesini vererek, "Bu tüneller 
1700 metre ve 4 bin 17 metre olmak üzere toplam 
yaklaşık 6 kilometreye yakın 1 uzunluk teşkil ediyor. 
Her 1 etap 2'şer tünelden meydana geliyor. Burada gidiş 
geliş olarak toplamda 12 kilometrelik kara yolu tüneli 
yapısından bahsediyoruz. Bu tüneller Marmara 

bölgesinin en uzun tünelleri. Bu yıl Cumhurbaşkanı'mız 
Recep Tayyip Erdoğan, 2 bin 23 metreyle en uzun orta 
açıklığa sahip '1915 Çanakkale Köprüsü'nün açılışını 
yaptı. Dünyanın en büyük köprüsünün Ege'ye ve 
Akdeniz'e açılan kapısı adeta Küçükkuyu tünelleri. 1 yıl 
içinde Çanakkale'mizde ulaşımın konforunu artırmak, 

vatandaşımıza hizmet etmek adına gerekli olan ne 
varsa 2'nci kez hayata geçti. Biz bu anlamıyla ne kadar 
gurur duysak, ne kadar övünsek azdır. Burada 24 saat 
çalışma esasına göre 600 personel alnının terini 
akıtmaktadır. Yine aynı şekilde 160 makine ve ekipman 
burada hizmet vermektedir. Tünelin açılışıyla beraber 
yoğun trafikte, özellikle turizmin olduğu bu aylarda 
zaman zaman 50 dakika süren bu yolculuk 5 dakikaya 
inecek. Zamandan tasarruf, iş gücünden tasarruf, 
akaryakıttan tasarruf. Araçlardan çıkan emisyon 
açısından çevreye verilen zarar çok daha az olacak. 
Projenin her yönüyle bu anlamda bir kazanım olduğunu 
düşünüyorum. Bütün siyasi partilerin, bütün ideolojik 
kesimlerin bu işe sahip çıkmasını bekliyoruz. Çünkü bu 
projeler, milletin projesi. Bu projeler AK Parti 
hükümetleri dönemlerinde milletimizin kendi 
ferasetiyle sorumluluk verdiği yönetimlerin, kadroların 
hayata geçirdiği projeler" diye konuştu.
 Katılımcılar, daha sonra da çalışmaların sürdüğü 'Assos' 
ve 'Troya' tünellerine gidip çalışmaları inceledi.

Yüzde 90'ı Tamamlandı 

 50 Dakikalık Yol 5 Dakikada Gidilecek
Ağustos'ta 

Açılacak
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Çanakkale Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Ünal 
Özcan, AK Parti Grup Başkanvekili Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan'a gerçekleştirdiği ziyarette esnaf ve 
sanatkarların, mesleki odalarının sorun ve taleplerini, 
Çanakkale'ye yapılan yatırımları istişare ettiklerini 
bildirdi. Özcan'ın talepleri arasında en dikkat çekeni ise 
köprü geçişlerinde 17 plaka kamyon, kamyonet, minibüs, 
taksi gibi ticari araçlara indirimli geçiş talebi oldu. 

17 Plakaya İndirimli Geçiş Talebi
Turan ile çok verimli bir toplantı gerçekleştirdiklerini 
aktaran Özcan buluşmaya ilişkin şu açıklamayı yaptı; 
“Öncelikle, kendilerine daha önce ilettiğimiz ve pandemi 
koşulları nedeni ile haftalık izne çıkamayan, eğitim gören 
askerlerimizin çarşı izni konusunu, Sayın Milli Savunma 
Bakanımızla görüşerek çözdükleri için, camiamız adına 
çok teşekkür ediyoruz.  1915 Çanakkale Köprümüzden 17 
plaka ticari araçlarımızın, (kamyon, kamyonet, minibüs, 
taksi vb. ) indirimli geçiş yapabilmeleri için, çalışma 

yapılmasına, eğer uygun görüldüğü takdirde, bu 
uygulamanın hem üreticimize hem tüketicimize büyük 
yarar sağlayacağını ilettik. Yeni dönemde yapılacak Milli 
Eğitim taşıma ihalesi öncesi, ihale şartnamesinde 
değişiklikler yapılarak, öncelikle, devletimizce bu 
sektördeki esnaflarımız için, belirli bir akaryakıt desteği 
verilerek, ondan sonra ayrıca ücret ödenmesi, yine Milli 
Eğitim taşıma sistemindeki D-4, D-4S belgelendirme 
konusunun,  ilimizde çok büyük sıkıntıya neden 
olacağını, bu hususta Şoförler Odalarımızca ilgili 
Bakanlığa yapılan girişimlerin doğrultusunda, çalışma ve 
düzenleme yapılmasına değindik.

Ticari Taksilere Yıllık Alınan Harcın 
Alınmaması
28/05/2022 tarihinde yürürlüğe giren Taksimetre 
Muayene yönetmeliği kapsamında, 28/05/2022 tarihi 
öncesi ve sonrası yapılacak araç muayenesi durumuna 

göre; 2023 yılında başlayacak olan 'Taksimetre Muayene 
Şartının' getirilmesi ve bu muayene şartında yıllık alınan 
harcın alınmaması için, ilgili bakanlıkla görüşülmesi 
talebinde bulunduk. 
26/05/2022 tarih, 31847 sayılı Gelir Vergisi genel tebliği 
ile 29 yaşına kadar işyeri açan basit usule tabi 
esnaflarımızın, 1 yıl süre boyunca Bağ-kur primlerinin 
Genç Girişimci Teşvik uygulaması kapsamında 
karşılanırken,  bu uygulamanın, yayımlanan bu tebliğ ile 
kaldırılması konusunda, tekrar aynı teşviğin devam 
ettirilmesini istedik. 

Pansiyon İşletmeciliği Yapan Esnafların 
Talepleri İletildi
Özellikle ilimizde pansiyon işletmeciliği yapan 
esnaflarımızın, Temmuz ayı ile birlikte,  E-fatura 
düzenleme uygulamasının esnetilmesi ve tekrar 
düzenleme yapılması konusunda çalışma yapılmasına, 
Çanakkale küçük sanayi sitesi ve Eceabat ilçemiz küçük 
sanayi sitesinin bizlere iletilen sorunların çözümü için 
ilgili birimlerce çalışma yapılması, Gelibolu ilçemizde 
korsan taşımacılık yapanlarla hakkında başlatılan 
çalışmalar ile ilgili değerlendirmelerde bulunduk. Geyikli 
Beldemizde yaşanılan trafik denetimleri ile ilgili, 
esnaflarımızdan gelen taleplerin ilettik.

EDS Hız Limitlerinin Tekrardan 
Değerlendirilmesi
Bazı ilçelerimizdeki, şehir merkezlerinde uygulanan EDS 
hız limitlerinin tekrardan değerlendirilmesi, Çardak 
beldemizdeki deniz taşımacılığı seferleri ile ilgili görüş 
alışverişi ve değerlendirmesini yaptık. Piyasalardaki tüm 
sektörlere yönelik, her türlü maliyet girdilerinde 
yaşanılan fiyat artışları (akaryakıt, elektrik, doğalgaz, 
kira, un, şeker, sebze, meyve, et ) ve benzeri hususlarda 
alınan önlemler ve yapılan çalışmalarla ilgili görüş 
alışverişinde bulunduk. Tüm bu konularla ilgili, bizlere 
çok uzun süre zaman ayırarak, esnaf ve 
sanatkarlarımızın taleplerini not alarak, görüşlerini 
bildirerek, bizlere vermiş olduğu değeri ve önemi bir kez 
daha gösteren sayın vekilimize,  şahsım ve teşkilatım 
adına, teşekkür ediyorum.” 

17 PLAKAYA İNDİRİMLİ GEÇİŞ TALEBİ

Çardak'ımızın Menfaatine Olacak Adımları Atmaktan Geri Durmayız
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Çardak'ta iskele bölgesinde incelemelerde 
bulundu. Turan, gerçekleştirmiş olduğu inceleme 
sonrasında yapmış olduğu açıklamada, “Çardak'ımızın 
menfaatine olacak adımları atmaktan geri durmayız” dedi.  
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Çardak'ta iskele bölgesinde incelemelerde 
bulundu. Turan, gerçekleştirmiş olduğu inceleme 
sonrasında yapmış olduğu açıklamada, “Çardak'ımızın 
menfaatine olacak adımları atmaktan geri durmayız” dedi
Hemşehrilerinin talepleri konusunda hassas 
davrandıklarını ifade eden Turan, “Kadim bir tarihe sahip 
Çardak, her şeyin en iyisine layık. Çardak Belediye Başkanı 
Metin Semerci, Belde Başkanımız Mücahit Şahin, 
teşkilatımız ve partililer ile iskele bölgesinde incelemelerde 
bulunduk, yetkililerden bilgi aldık. Esnaflarımızla, motor 
işletmecileri ve hemşehrilerimizle konuştuk. İskele; 
güvenlik riskinden, bazı statik sorunlardan dolayı şu anda 
kapalı durumda. İskele, Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu'yla takip ettiğimiz bir konuydu. Çardak'ımız 
özellikle turizmle öne çıkan, birçok potansiyeli barındıran 
önemli bir merkez. Bu potansiyeli ortaya çıkarmak için 
çalışmalarımız devam ediyor. Çardak, Teknopark'ın 
taşınmasıyla, tarihi Zincirbozan'ın müzeye 
dönüştürülmesiyle ve orada bir kamu oteli yapılmasıyla 
bambaşka bir çehreye bürünecek. Çardak'ımızın 
menfaatine olacak adımları atmaktan geri durmayız.” 

şeklinde konuştu.
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Çanakkale Madenciler Derneği organizasyonunda, 
madencilik sektörü istişare toplantısı gerçekleşti. 
Toplantıda konuşan Yurt Madenciliği Geliştirme Vakfı 
Başkan Yardımcısı Hasan Yücel, madenciliği sadece ticari 
faaliyet olarak düşünmenin mümkün olmadığını, 
madencilere çok görevler düştüğünü, üretim anlayışının 
değişmesi gerektiğini belirterek; “Lisans aldıktan sonra 
birçok şeyle mücadele ederken, sosyal etkiyi de analiz 
etmemiz lazım. Maden bulunduğu bölgelerde üretiliyor ama 
projeyi her boyutu ile inceleyip ortaya koyalım ki köylerin 
gelir kaynaklarının olduğu bölgelerde olduğunu bir kenara 
bırakamayız. Madenciler olarak çuvaldızı kendimize 
batırmamız lazım. Topyekün kültürümüzü değiştirmemiz 
lazım. Standartlarımızı ne kadar geliştirirsek, sosyal 
boyutu topluma ne kadar anlatabilirsek, madencilik daha 
iyi yapılacaktır" dedi. 

Çanakkale Madenciler Derneği organizasyonunda, 
madencilik sektörü istişare toplantısı gerçekleşti. ÇTSO 
kongre merkezinde düzenlenen toplantıya, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı Maden ve Petrol İşleri Genel Müdürü 
Cevat Genç de katıldı. Genç, madencilik sektörünün 
temsilcilerinin sorunlarını tek tek dinleyip not alırken, 
madencilikle ilgili süreçlerin hassasiyetle yönetilmesi 
gerektiğini belirtti.
Maden ve Petrol İşleri Genel Müdürü Cevat Genç'in yanı sıra 
toplantıya, Çanakkale Madenciler Derneği Başkanı Mehmet 
Tülek, Agrega Üreticileri Birliği Başkanı Şevket Koruç, 
Türkiye Mermer Doğal Taş ve Makineleri Üreticileri Birliği 
Başkanı Hanifi Şimşek, Yurt Madenciliği Geliştirme Vakfı 
Başkan Yardımcısı Hasan Yücel, Türkiye Madenciler 
Derneği Başkanı Ali Emiroğlu, Ege Maden İhracatçı Birlikleri 
Başkanı İbrahim Alimoğlu katıılım sağladı.

ÇED Raporlarının Hepsi Avrupa 
Standardındadır
Sektör temsilcilerinin sorunları ve görüşlerini tek tek not 
alan Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı Maden ve Petrol 
İşleri Genel Müdürü Cevat Genç, "Ben kendim maden 

mühendisiyim. Bu sektörün, ülkemiz için olmazsa olmaz 
olduğunu biliyoruz. Oturduğumuz sandalyeden, içtiğimiz 
çayın bardağına kadar madensiz yol almamız mümkün 
değil. Hammaddeye baktığınızda madensiz olmayacak 
gelişimler görüyoruz. Hayatın her noktasında biz olacağız, 
madensiz olmayacak. Ukrayna-Rusya savaşıyla görüyoruz 
ki enerji ve diğer kaynaklarda kendi öz varlığınız olmazsa, 
enerji kaynağını elinde bulunduran o kaynağı silah gibi 
kullanabiliyor. Siz üretmezseniz ve tekel olursa, bunu 
yönlendirecek tek oyuncu olursa, bu mağduriyet oluşur. 
Türkiye'nin yüzde 27'si orman. Ormanlarımızın bazı 
kısımlarında mümkün değil ruhsat almanız. Sistem 
otomatik olarak size ruhsat vermez. Mesela siz işletme 
ruhsatı aldığınızda işletme yapabiliyor musunuz? Hayır, 
öncelikle bütün izinleri almanız lazım. İşletme izni olanlar 
ancak üretim yapabilir. Biz üretim yaptık diyen ruhsat 
sayısı yaklaşık 4 bin 100. Bunlara baktığımızda ormanda 
1.7'lik bir alanı içine aldığını görüyoruz. Tabii ki hassasiyet 
gösterilmeli. Zaten Orman Genel Müdürlüğü'nden izin 
alınıyor. Bizim çevresel etki değerlendirmesi dediğimiz 
raporlara bakın, hepsi Avrupa standardındadır. Standartlar 
bellidir, altında olduğunda zaten durdurulur. Bu hassasiyet 
devletimiz tarafından gösteriliyor. Hepimiz daha hassas 
davranmak zorundayız. İnsanı dışlayan, köyü, sosyal yapıyı 
dışlayan bir anlayışla madencilik yapma yolu yok.” 
açıklamasında bulundu” dedi.

Çevreyi Öne Alarak Cesaretle Tartışıp 
Doğru Olanı Tespit Etmeliyiz
Çanakkale Madenciler Derneği Başkanı Mehmet Naci Tülek 
ise yaptığı konuşmada, “Günümüzde yükselen çevre 
bilincine bağlı olarak madencilik karşıtı söylemler dozunu 
arttırarak ülkemizdeki tüm madencilik etkinliklerini 
hedefleyen bir yöne gitmiştir. Öte yandan, günlük 
yaşantımızda kullandığımız her şeyin temel hammaddesi 
olan madenlerin de üretilmesi gerekir, her ne pahasına 
olursa olsun madencilik, ne de her şeye karşın çevre 
söylemi yerine çevre ve madenciliği akılcı bir yaklaşımla 
dengeleyerek güvenli, sağlıklı ve yaşanabilir bir dünyanın 

yolunu mutlaka bulabiliriz. Çok karmaşık, çözümü güç ve 
zor bir konu olmasına karşın, bilim ve akıl ile insanı ve 
çevreyi öne alarak cesaretle tartışıp doğru olanı tespit 
etmeliyiz” ifadelerini kullandı.

Madenciliği Sadece Ticari Faaliyet Olarak 
Düşünmek Mümkün Değil 
Yurt Madenciliği Geliştirme Vakfı Başkan Yardımcısı Hasan 
Yücel, "Daha çok üretmemiz lazım. Stratejiler değişiyor. 
Bakışlar değişiyor. Ülkeler buna göre kendini yeniden 
konumlandırıyor. Madende doğaya müdahale olunca, her 
tarafta bir refleks gelişiyor. Yerleşim alanları, tarım alanları 
bu gelişim, bu zorlamalar devam ederken, dünya bundan 
vazgeçmiyor. Yeni teknolojiler gelişiyor. Enerji yatırımları 
dünyada gündeme geliyor. Ülkeler bunu bir şekilde, bu işin 
endüstrisinin güçlü olduğu ülkeler bunu dengeli yönetmeye 
çalışıyor. Bizim gibi siyah beyaz bakılmıyor. Orta yol 
bulunmaya çalışılıyor. Çanakkale tarım alanları, orman 
alanları gibi birçok güzelliği ile ön plana çıkıyor. Bir yanda 
da tarih boyunca çok güçlü maden yatakları var. Bu 
bakımdan da dikkat çekiyor. Madenciliği sadece ticari 
faaliyet olarak düşünmek mümkün değil. Biz madencilere 
çok görevler düşüyor. Üretim anlayışımızı değiştirmemiz 
lazım. Lisans aldıktan sonra birçok şeyle mücadele 
ederken, sosyal etkiyi de analiz etmemiz lazım. Maden 
bulunduğu bölgelerde üretiliyor ama projeyi her boyutu ile 
inceleyip ortaya koyalım ki köylerin gelir kaynaklarının 
olduğu bölgelerde olduğunu bir kenara bırakamayız. 
Madenciler olarak çuvaldızı kendimize batırmamız lazım. 
Topyekün kültürümüzü değiştirmemiz lazım. 
Standartlarımızı ne kadar geliştirirsek, sosyal boyutu 
topluma ne kadar anlatabilirsek, madencilik daha iyi 
yapılacaktır" dedi. 

Madenciliği Sadece Ticari Faaliyet 
Olarak Düşünmek Mümkün Değil 

E-ticaret kanun teklifi kabul edildi
E-ticarete yönelik kanun teklifi TBMM Genel Kurulu'nda 
kabul edildi. Buna göre, Ticaret Bakanlığı, e-ticaretin 
gelişimini sağlamaya, etkin ve adil rekabet ortamını 
korumaya, hizmet sağlayıcı ve aracı hizmet sağlayıcının 
faaliyetlerine yönelik düzenleme yapmaya yetkili olacak.
Elektronik Ticaretin Düzenlenmesi Hakkında Kanunda 
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Teklifi, TBMM Genel 
Kurulunda kabul edilerek yasalaştı. Kanunla, elektronik 
ticarette (e-ticaret) haksız rekabetin ve tekelleşmenin 
önüne geçilerek pazara yeni aktörlerin girişinin 
kolaylaştırılması, pazarın dengeli ve sağlıklı büyümesinin 
sağlanması amacıyla, ölçekler de dikkate alınarak e-ticaret 
aracı hizmet sağlayıcı ve e-ticaret hizmet sağlayıcılara 
yönelik düzenleme yapılıyor.
Seyahat acenteliği, sivil havacılık, bireysel emeklilik, 
bankacılık, sigortacılık, finansman, sermaye piyasası, 
ödeme hizmetleri, bahis ve şans oyunları ile elektronik 
haberleşme alanlarında faaliyet gösteren işletmeler, e-
ticaret aracı hizmet sağlayıcı veya e-ticaret hizmet 
sağlayıcı kabul edilmeyecek.
Elektronik Ticaretin Düzenlenmesi Hakkında Kanun'a yeni 
terim ve kavramlar ekleniyor. E-ticaret pazaryerinde 
kendisinin satış yapıp yapmadığına bakılmaksızın diğer 
elektronik ticaret hizmet sağlayıcıların mal veya 
hizmetlerinin teminine yönelik sözleşme yapılmasına ya da 
sipariş verilmesine imkan sağlayan aracı hizmet 
sağlayıcılar "elektronik ticaret aracı hizmet sağlayıcı" 
olarak; ister e-ticaret pazaryerinde isterse kendine ait e-
ticaret ortamında, kendi mal veya hizmetlerinin teminine 
yönelik sözleşme yapan ya da sipariş alan hizmet 
sağlayıcılar ise "elektronik ticaret hizmet sağlayıcı" olarak 

tanımlanacak.
Kanuna, e-ticaret aracı hizmet sağlayıcının aracılık hizmeti 
sunduğu e-ticaret ortamına ilişkin belirliliğin sağlanması 
için "e-ticaret pazaryeri" ve "e-ticaret ortamı" tanımları da 
eklenecek.
Net işlem hacmi, nihai fatura veya fatura yerine geçen 
belge değerlerinin tüm vergi, fon, harç ve benzeri dahil 
toplamını içerecek.

İndirimli 
esnaf 
kredisinde 
üst limit 
350 bin liraya 
yükseltildi

Ticaret Bakanı Mehmet Muş, esnafa yönelik faiz 
indirimli kredilerin üst limitinin bakanlığın 
girişimciyle 350 bin liraya yükseltildiğini bildirdi.
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TOBB Türkiye Ekonomi Şurasına katılım sağlayan Çanakkale 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı S.Kaya Üzen ilin ve 
bölgenin sorun ve çözüm önerilerini birinci ağızdan 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay ve Bakanlarla 
paylaşma imkânı buldu. Başkan Başkan Üzen lojistik ihtiyacı 
ile ilgili olarak Çanakkale'nin hatta Marmara'nın önemli bir 
beklentisi ve gereksinimi olan demiryolu hattının da 

Bandırma-Biga-Çanakkale güzergâhında liman bağlantısı 
olacak şekilde tamamlanması gerektiğini belirtti. Yine yolcu 
ve yük taşımacılığına uygun Karabiga Limanının 
yapılmasının öneminden bahsetti.
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M.Rifat 
Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde, Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Fuat Oktay'ın başkanlığında Enerji ve Tabi Kaynaklar Bakanı 
Fatih Dönmez'in, Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin 
Nebati'nin, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank'ın, 
Tarım ve Orman Bakanı Vahit Kirişçi'nin ve Ticaret Bakanı 
Dr. Mehmet Muş'un teşrifleri, Oda Borsa Yönetim Kurulu 
Başkanının katılımı ile TOBB Türkiye Ekonomi Şurası 
düzenlendi.
İş dünyasının temsilcilerinin sorun ve taleplerini hükümete 
aktardığı şuraya katılım sağlayan Çanakkale Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı S.Kaya Üzen ilin ve bölgenin sorun 
ve çözüm önerilerini birinci ağızdan Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay ve Bakanlarla paylaşma imkânı buldu. 
Çanakkale Ticaret Borsası Başkanı S.Kaya Üzen 
konuşmasında bölgenin ulaşım altyapısının tamamlanması 
ile ilgili olarak “Ülkemizin marka projelerinden, 18 Mart günü 
hizmete giren 1915 Çanakkale Köprüsü, hem İlimizin hem de 
ülkemizin ekonomisine önemli katkılar sağlayacak dev 
ölçekli bir ulaşım ve altyapı yatırımı. Marmara Bölgesi ile 
Kuzey Ege'yi birbirine bağlayan 1915 Çanakkale Köprüsü ve 
Kınalı- Tekirdağ- Çanakkale- Savaştepe Otoyolu Projesi'nin 
tamamlanması ile Avrupa'dan Türkiye'nin Güneybatısındaki 
endüstriyel bölgelere kesintisiz erişim sağlanmış olacaktır” 
dedi.

Başkan Üzen lojistik ihtiyacı ile ilgili olarak Çanakkale'nin 
hatta Marmara'nın önemli bir beklentisi ve gereksinimi olan 
demiryolu hattının da Bandırma-Biga-Çanakkale 
güzergâhında liman bağlantısı olacak şekilde 
tamamlanması gerektiğini belirtti. Yine yolcu ve yük 
taşımacılığına uygun Karabiga Limanının yapılmasının 
öneminden bahsetti. Çanakkale'de planlanan İhtisas 
OSB'lere de değinen Başkan S. Kaya Üzen şunları kaydetti, 
“Ezine Gıda İhtisas OSB altyapı çalışmalarının 
hızlandırılması, Çanakkale/Ayvacık Tarıma Dayalı İhtisas 
Seracılık (Jeotermal Kaynaklı) Organize Sanayi Bölgesi'nin 
hayata geçirilmesi, yine AB Coğrafi işaret çalışmaları süren 
Coğrafi işaretli Ezine peynirimizin hammadde ihtiyacının 
karşılanmasına destek olacak nitelikte Küçükbaş 
Hayvancılık Organize Sanayi Bölgesi'nin hayata geçirilmesi 
ilimiz ve bölgemiz için önemlidir” ifadelerini kullandı.
Hububat sektörü ile ilgili olarak ürününü sadece TMO'ya 
veren çiftçilerin yararlandığı ilave primden bütün üreticilerin 
faydalanabilmesi talebinde bulunan Başkan Üzen; Çiftçi 
Kayıt Sistemine kayıtlı üreticilerden ürününü, tüccara 
verenlerinde faydalanması gerektiği kanaatindeyiz şeklinde 
görüşünü ifade etti. Üzen konuşmasında ayrıca şu konulara 
da değindi. “Vergilendirmede enflasyon muhasebesine 
geçilmesi gerekmektedir. Asgari ücretin üzerindeki sigorta 
prim yükünün azaltılması iş dünyası için elzemdir. Yine 
Enerji fiyatlarının üzerindeki baz maliyet dışındaki yüklerin 
azaltılması ve özellikle lisanssız GES (Güneş Enerji Sistemi) 
kurulumundaki bürokrasinin azaltılmasını talep 
etmekteyiz.”

BANDIRMA-BİGA-ÇANAKKALE 
DEMİYOLU HATTI, KARABİGAYA LİMAN

İtalyan konuklar, turizme açılan Çanakkale Savaşı batıklarına dalış yaptı
Kültür ve Turizm Bakanlığı Çanakkale Savaşları ve Gelibolu 
Tarihi Alan Başkanlığının girişimleriyle dalış turizmine 
açılan batıklar yerli ve yabancı ziyaretçilerin ilgisini 
çekiyor. 
Çanakkale Boğazı'nda daha önce dalışa yasak olan 
batıklar, Tarihi Alan Başkanlığının ilgili bakanlıklar ve 
çeşitli kurumlar arasında yapılan protokoller, alınan izinler 
ve hazırlanan projeyle Birinci Dünya Savaşı temalı su altı 
parkı haline döndü.
Bölgede dalışa izin verilen 14 noktada farklı tür ve 
özellikteki batık savaş gemileri turizme açıldı.
İtalya'dan gelen konuklar, Çanakkale Savaşları sırasında 
Anafartalar Limanı'nın Suvla Koyu'nda batan İngilizlere ait 
"HMT Lundy" ve "HMS Louis" adlı gemilere dalış 
gerçekleştirdi.
Tarihi Alan Başkanı İsmail Kaşdemir, gazetecilere yaptığı 
açıklamada, bölgenin dünyanın en önemli dalış 
merkezlerinden birisi haline dönüşmesi için yoğun çalışma 
içinde olduklarını söyledi.
Bölgenin kısa zamanda dünyanın en çok bilinen ve merak 

edilen bir dalış merkezi olacağına inandıklarını anlatan 
Kaşdemir, şöyle konuştu:
"Bu potansiyelimiz var. 14 ayrı dalış noktasıyla dünyada en 
zengin dalış merkeziyiz. Her batığın ayrı hikayesi var. Ayrı 
bir yolculuğa çıkartıyor dalgıçları. Hem görsel güzellik hem 
suyun altındaki harika atmosfer hem de tarihi batıklar 

dalgıçları cezbediyor, merak uyandırıyor. İtalya'dan gelen 
misafirlerimizle Lundy batığına dalış yaptık. Lundy, aslında 
bir balık gemisi ama 1. Dünya Savaşı sırasında kullanılmış. 
Çanakkale Savaşları sırasında batmış ve tek parça olarak 
duruyor. Bu da dalışın heyecanını daha da arttırıyor."
Dalış okulunun sahibi Ali Eyüpoğlu da Tarihi Alan 
Başkanlığı tarafından dalışa açılan Birinci Dünya Savaşı 
batıklarına ilginin çok fazla olduğunu belirtti.
İtalyan dergi yazarı ve sualtı fotoğrafçısı Antonello Paone, 
bölgenin adeta bir dalış cenneti olduğuna belirterek, "Dalış 
noktaları özellikleriyle dalışı çok keyifli kılıyor. Önemli bir 
dalış tecrübesi sunuyor." ifadelerini kullandı.
Çanakkale'de bulunmaktan duyduğu mutluluğu dile 
getiren İtalyan dalış eğitmeni Gabriele Paparo da 
Çanakkale'nin tarihi bir hikayesi olmasının dalışı çok daha 
ilginç kıldığının altını çizerek, gelecekte de su altı parkına 
yeniden dalış yaparak tecrübe etmek istediğini vurguladı.
Arkadaşlarıyla İtalyan'dan gelen ziyaretçi Eleonora Meddab 
da buradaki tarihi batıkların ve diğer güzelliklerin 
tecrübesini edindiği için çok mutlu olduğunu söyledi.

Deniz Üstü RES'te Büyük Adım
Güney Marmara Kalkınma Ajansı'nın (GMKA) Balıkesir ve 
Çanakkale'yi Türkiye'nin ilk deniz üstü rüzgâr enerji 
üretim merkezi yapmak için başlattığı çalışmalar sürüyor.
Güney Marmara Kalkınma Ajansı'nın (GMKA) Balıkesir ve 
Çanakkale'yi Türkiye'nin ilk deniz üstü rüzgâr enerji 
üretim merkezi yapmak için başlattığı çalışmalar sürüyor. 
Son olarak Enerjisa Üretim'in Bandırma Enerji Üssünde 
yapılan toplantıda sektör temsilcilerine deniz üssü rüzgar 
enerjisi ve hidrojen enerjisi üzerine devam eden araştırma 
bulguları sunuldu.
Rüzgar enerjisi üretiminde Türkiye'nin ilk sırada yer alan 
bölgesi Güney Marmara'da yeni hedef, deniz üstü rüzgar 
enerjisinde Türkiye'de öncü olmak. Güney Marmara'da 
Deniz Üstü Rüzgar Enerji Santrali ve Limanı Fizibilite 

Raporunun hazırlık çalışmalarıyla eş güdümlü yürüyecek 
Deniz Üstü Rüzgar Enerjisi Platformu'nun ilk toplantısı, 
Enerjisa Üretim ev sahipliğinde Bandırma'da 
gerçekleştirildi. Sektör temsilcileri, akademisyenler ve ilgili 
bürokratların bir araya geldiği toplantıda teknik konular, 
finansal konular ve karar vericiler için finansal model 
önerileri için görüş alışverişinde bulunuldu.
Toplantıda özellikle Marmara denizinin bir iç deniz olması, 
önemli limanlara sahip olması ve rüzgar potansiyeli 
açısından önemli bir avantaj sağladığının altı çizildi. 
İlerleyen zamanlarda yapılacak toplantılarla, deniz üstü 
rüzgar enerjisi yatırımcıları için finansal model ve 
senaryolar oluşturulacak. Böyle bir modelin Türkiye'de ilk 
olarak denenmesi ve örnek olması hedefleniyor.

Toplantının ardında katılımcılar, Bandırma Limanında 
inceleme gezisine katılarak Çelebi Liman İşletmesi 
yetkililerinden liman hakkında detaylı bilgi aldılar. 
(Kaynak: www.gmka.gov.tr)  
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Avrupa Birliği'nden 10 binlerce Euro hibe desteği alan 
Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği, haberi olmamasına 
rağmen Çanakkale Kent Konseyi ile işbirliği yaptıkları ve 
çalışma içerisinde olduğu belirtmesi skandal olarak 
değerlendirildi.
Belirtilen hibe programına isminin karıştırılmasına tepki 
gösteren Çanakkale Kent Konseyi, bir açıklama yaparak, 
“Çanakkale Kent Konseyi, AB tarafından finanse edildiği 
belirtilen CEİDizler hibe programı kapsamında Güvenli 
Kentler İçin Daha Çok Eşitlik Daha Çok İzleme projesi ile 
ilgili herhangi bir işbirliği ve çalışma içerisinde yer 
almamıştır. Açıklamada yer alan ifadeler gerçeği 
yansıtmamaktadır. Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği, 
beraberindeki heyet, adı geçen Çanakkale Kent Hakları 
İzleme Platformu ile bir çalışmamız -işbirliğimiz 
olmamıştır. Çanakkale Kent Konseyi adının işbirliği ile 
ilişkilendirilerek ne amaçla kullanıldığının cevabını 
muhataplarının vermesini rica eder kamuoyunun 
bilgilerine saygılarımızla sunarız.” İfadelerine yer verdi.
Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği, kısa süre önce Çanakkale 
Kent Konseyi'ne bir ziyaret gerçekleştirdi. Ziyaretin 
ardından CEİDizler hibe programı kapsamında, “Güvenli 
Kentler İçin Daha Çok Eşitlik Daha Çok İzleme” Projesi ile 
ilgili AB fonu aldıklarına ilişkin bir açıklama yaparak, 
Çanakkale Kent Konseyi'nin de proje paydaşı olduğunu 
açıkladı. Bu hibe programından haberi bile olmayan Kent 
Konseyi'nin paydaş olarak lanse edilmesine tepki gösterdi.

ZİYARET ETTİLER PAYDAŞ YAPTILAR
Dernek tarafından yapılan bu skandal açıklamanın 
ardından kamuoyuna açıklama yapmak zorunda kalan 
Çanakkale Kent Konseyi Yürütme Kurulu, adı geçen hibe 
programından haberleri olmadığı belirtildi. Adlarının ne 
amaçla karıştırıldığına dair cevap beklenilen açıklamada 
şu ifadeler eyer verildi; “Çanakkale Kent Konseyi çalışma 
yönergesi Kent Konseyi yönetmeliği esas alınarak 
10.05.2007 tarihinde Çanakkale Kent Konseyi genel 
kurulunda kabul edilerek yürürlüğe girmiş; yönetmelik ve 
yönergeye uygun bir şekilde yürütme kurulu, meclisleri ve 
çalışma grupları faaliyetlerini sürdürmektedir.
Geçtiğimiz günlerde Kent Konseyi çalışma ofisine bir 
ziyaret gerçekleştiren Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği ve 
beraberindeki heyet AB tarafından finanse edildiğini 
belirttikleri CEİDizler hibe programı kapsamında “Güvenli 
Kentler İçin Daha Çok Eşitlik Daha Çok İzleme” projesi 
hakkında bilgilendirme yapmışlardır.
Ziyaretin ardından kendi sosyal medya hesaplarından 
yaptıkları paylaşım ve kullandıkları ifadeler sonrası 
açıklama yapma gereği doğmuştur;
Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği'nin Instagram hesabından 
gerçekleştirdikleri paylaşım metninde “Ağustos 2021 
tarihinde çalışmalarına başlayan Proje kapsamında Kasım 
2021- Ocak 2022 tarihleri arasında Çanakkale ilinin de yer 
aldığı 124 belediye, kent konseyi, sivil toplum temsilcisine 
kentsel haklar ve hizmetler alanında cinsiyet eşitliği, hak 
temelli izleme alanında kapasite güçlendirme eğitimleri 

verilmişti. 7 ilde gerçekleşen bu eğitimlere Çanakkale 
ilimizden de yaklaşık 16 kişiden oluşan Kent Konseyi, 
kamu kurumu, sivil toplum ve belediye temsilcisi 
katılmıştır. Sonrasında Çanakkale Kent Konseyi 
bünyesinde Kent Hakları İzleme Platformu kurulmuştu” 
denilmektedir. Açıklamanın devamında Çanakkale Kent 
Konseyi sürecin paydaşı olarak gösterilmiştir.
Çanakkale Kent Konseyi'nin yaptığı çalışmaların 
katılımcılık esas alınarak hangi yöntemlerle ve nasıl 
gerçekleşeceği yönetmelik ve yönergelerde bellidir. 
Çanakkale Kent Konseyi çatısı altında metinde adı geçen 
bir platform da kurulmamıştır. Kent Konseyi çatısı altında 
bir platform değil çalışma gruplarının kurulabileceğini 
bizimle işbirliği yaptığını belirten dernek ve ekibine 
hatırlatır tarafımıza bu yönde çalışma gurubu kuruluşuyla 
ilgili bir başvuru yapılmadığını kuruluş formu 
ulaşmadığını belirtiriz.

BELİRTİLEN ÇALIŞMALARDA YER 
ALMADIK
Çanakkale Kent Konseyi üstte ifade edilen çalışmalara 
davet edilmemiş kentimizde yapıldığı belirtilen 
çalışmalarda yer almamış, toplantılara katılmamıştır. Bu 
ekiple ilk görüşme 16 Haziran 2022 günü kent konseyi 
ofisinde adı geçen dernek ve beraberindekilerin nezaket 
ziyaretiyle ve fotoğraf çekimiyle olmuştur. Ziyaret sonrası 
aynı günün akşamı gerçekleştirilen ve içeriğinin AB 
projesi kapsamındaki çalışmalarını aktarmaktan ibaret 
olan toplantıya kent konseyi adına bir temsilcimiz dinleyici 
olarak katılım sağlamıştır. Geçmişte yaptıklarını 
belirttikleri çalışmalardan o an haberdar olunmuştur. 
Sosyal Medyadaki açıklamalarında yapıldığı belirtilen 
çalışmalarla ilgili herhangi bir iletişim kurulmamasına 
davet edilmememize rağmen çalışmalarda yer almış gibi 
Çanakkale Kent Konseyi isminin geçmesini doğru ve etik 
bulmadığımızı belirtmek isteriz. Çanakkale Kent Konseyi 
isminin gerçekleştirilen ziyaret dışında sürecin içindeymiş 
sürecin paydaşıymış gibi gösterilmesinin nedenini 
ilgililerin açıklayacağını düşünmekteyiz.

KENT KONSEYİ ADI NE AMAÇLA 
KULLANILDI
Çanakkale Kent Konseyi, AB tarafından finanse edildiği 
belirtilen CEİDizler hibe programı kapsamında Güvenli 
Kentler İçin Daha Çok Eşitlik Daha Çok İzleme projesi ile 
ilgili herhangi bir işbirliği ve çalışma içerisinde yer 
almamıştır. Açıklamada yer alan ifadeler gerçeği 
yansıtmamaktadır. Karadeniz Yeni Ufuklar Derneği, 
beraberindeki heyet, adı geçen Çanakkale Kent Hakları 
İzleme Platformu ile bir çalışmamız -işbirliğimiz 
olmamıştır. Çanakkale Kent Konseyi adının işbirliği ile 
ilişkilendirilerek ne amaçla kullanıldığının cevabını 
muhataplarının vermesini rica eder kamuoyunun 
bilgilerine saygılarımızla sunarız.”

AVRUPA FONUNDA KENT KONSEYİ OYUNU!
Varlık barışında 
süre 31 Mart 2023 
tarihine kadar uzatıldı
Varlık barışında 30 Haziran'da sona eren süre 31 Mart 
2023 tarihine kadar uzatıldı.
3600 ek gösterge ve öğrenci affına ilişkin kanun teklifi 
Meclis Genel Kurulunda kabul edildi. Kanunun 
görüşmeleri sırasında kabul edilen önergeyle varlık 
barışı olarak bilinen gerçek ve tüzel kişilerce sahip 
olunan para, döviz, altın, hisse senedi, tahvil ve diğer 
menkul kıymetlerin Türkiye'ye getirilmesine ilişkin 
düzenlemeye gidilerek varlık barışında süre uzatımı 
yapıldı.

3600 bu haliyle yetersiz!
Varlık barışında 30 Haziran'da sona eren süre 31 Mart 2023 
tarihine kadar uzatıldı.
3600 ek gösterge ve öğrenci affına ilişkin kanun teklifi Meclis 
Genel Kurulunda kabul edildi. Kanunun görüşmeleri sırasında 
kabul edilen önergeyle varlık barışı olarak bilinen gerçek ve 
tüzel kişilerce sahip olunan para, döviz, altın, hisse senedi, 
tahvil ve diğer menkul kıymetlerin Türkiye'ye getirilmesine 
ilişkin düzenlemeye gidilerek varlık barışında süre uzatımı 
yapıldı.Türk Büro-Sen Çanakkale Şube Başkanlığı tarafından 
3600 ek gösterge konusunda basın açıklaması yapıldı. Yapılan 
basın açıklamasında 3600 ek gösterge denilen, devlet 
memurlarına ek gösterge artışı düzenlemesinin yalnızca belli 
meslek grupları için öngörülmesinin ve dar bir kapsamda ele 
alınmasının var olan sorunları çözemeyeceği ifade edildi.
Türkiye Kamu-Sen e bağlı Türk Büro-Sen Çanakkale 
Temsilciliği Yönetim Kurulu Üyesi İlker Kurt tarafından yapılan 
açıklamada; “Türk Büro-Sen olarak; 3600 ek gösterge denilen, 
devlet memurlarının ek gösterge artışı yalnızca belli meslek 
grupları için öngörülmesi, dar bir kapsamda ele alınması var 
olan sorunları çözemeyeceği kanısındayız.   Türkiye Kamu-
Sen olarak; hazırladığımız kanun teklifi ile soruna bütüncül bir 
çözüm sunduk” dedi.
Ek gösterge konusunun bütün memurların uzun yıllardan 
gelen beklentisi olduğunu ve yalnızca belli meslek grupları 
için değil, bütün memurlar için ele alınarak kapsamlı bir 
çalışma yapılması gerektiğini ifade eden Kurt açıklamasının 
devamında; “ “Yapılacak düzenlemenin anılan 4 meslek grubu 
yanında; içinde mesleğe yarışma sınavı ile başlayan ve 
yeterliliğe tabi olan 4 yıllık lisans mezunu kariyer 
uzmanlarının, İş ve Meslek Danışmanları, görevde yükselme 
sınavına göre müdür, müdür yardımcısı ile şef, VHKİ, 
Bilgisayar işletmeni, zabıt kâtibi, mübaşir,  tahsildar, İcra 
Memuru gibi unvanlardaki 4 yıllık lisans mezunları 
unutulmasın” dedik. Gelinen noktada yapılması öngörülen 
düzenlemelerde bahsi geçen meslek grubunda bulunan kamu 
görevlilerinin lisans ve ön lisans mezunlarının ek 
göstergelerinin 3600'e yükseltileceği, diğer kamu 
görevlilerinin bu haktan mahrum bırakılacağına dair bilgiler 
Sendikamıza ulaşmaktadır.  Bu durumda 4 yıllık üniversite 
mezunu olsalar bile çalışanlarımız 2800; müdürler ise 3000 ek 
göstergede kalırken, adı geçen 4 meslek grubunda yer alan ön 
lisans mezunları dâhil çalışanların ek gösterge rakamlarının 
3600'e yükseltileceği görülmektedir. Böyle bir uygulamanın 
adalet ve hakkaniyetle bağdaşmadığı açıktır. Bu nedenle, 
5434 sayılı Emekli Sandığı Kanunun 70. Maddesinde belirtilen 
ek göstergelerin bağlanma oranları da Türkiye Kamu-Sen'in 
talep ettiği oranlarda düzenlenmesi kamu çalışanlarının 
emekli maaşlarının yükseltilmesi gerekmektedir. Türk Büro-
Sen olarak, devletimize güveniyor, Karar vericilerin bu uyarı 
ve taleplerimizi dikkate alacağına inanıyoruz” dedi.
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Trakya Üniversiteler Birliği 10. Yıl etkinlikleri kapsamında 
Kırklareli Üniversitesi ev sahipliğinde I. TÜB Algoritma 
Hackathonu gerçekleştirildi.
TÜB üyesi üniversitelerin Mühendislik ve Doğa Bilimleri 
Fakültelerinin Bilgisayar Mühendisliği ve Yazılım 
Mühendisliği lisans programlarında okuyan 1. ve 2. sınıf 
öğrencilerinin katıldığı TÜB-Algoritma Hackathonu'nunda 
ÇOMÜ 1.lik ve 2.lik derecesi alarak başarı elde etti. TÜB 
üyesi üniversitelerin Mühendislik Fakültelerinin 
laboratuvarlarında yapılan yarışmaya öğrenciler en az iki 
en fazla beş kişilik takımlarla katılım sağladı. Bandırma 
Onyedi Eylül Üniversitesinden 2, Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesinden 4, Kırklareli Üniversitesinden 1, Tekirdağ 
Namık Kemal Üniversitesinden 7, Trakya Üniversitesinden 
1 grubun katıldığı yarışmada toplamda 16 grup yarıştı. 19 
öğrenciden oluşan 4 takım ile yarışmaya katılan ÇOMÜ,  
Algoritma Hakcathonunda 1.lik ve 2.lik derecesi alarak 
başarı elde etti.  

TÜB Algoritma Hackathonu Şampiyonu ÇOMÜ Oldu

Gelibolu Hamzakoy FEST ile renklenecek

Tamamı yerli gruplardan oluşan toplam 11 grup Gelibolu 
Belediyesi tarafından Hamzakoy mevkiinde 
'HamzakoyFEST' adı altında düzenlenecek ve üç gün 
sürecek organizasyon ile ilçe halkı ile buluşturulacak.
Gelibolu Belediyesi, pandemi dolayısıyla iki yıldır ara 
vermek zorunda kaldığı yaz etkinliklerine HamzakoyFEST 

etkinliği ile kaldığı yerden devam ediyor .Tamamı yerli 
gruplardan oluşan toplam 11 grubun sahne alacağı etkinlik 
1,2 ve 3 Temmuz akşamı Hamzakoy'da kurulacak sahnede 
saat 20:00-23:30 saatleri arasında gerçekleşecek. Müzik ve 
eğlencenin iç içe olacağı organizasyonda ilk gece (bugün) 
sırasıyla Gelibolu Musiki Derneği, Grup Düş ve Uğur&Kadir 
Akpınar kardeşler sahne alacak. İkinci gün Turistik Kaset, 
ATO, Kendimi Anlatmam Lazım ve Keskin Grubu'nun 
sahne alacağı etkinlik Pazar günü Suit, Meyler, Timur 
Doğan, Tarkan Sayan ve orkestrasının müzik resitali ile son 
bulacak.
Organizasyon ile ilgili Gelibolu Belediyesi'nden yapılan 
açıklamada, “Tamamı yerli gruplardan oluşan, Gelibolu'nun 
vizyonuna, sokağın ruhuna, bu kentin sürdürülebilir sanat 
anlayışına değer katacak HamzakoyFEST müzik 
organizasyonunu Gelibolu Belediyesi olarak hayata 
geçirmekten kıvanç duyuyoruz. Gelibolu, uzun zamandır 
özlemini yaşadığı bir etkinliğe kavuşuyor.  1, 2 ve 3 Temmuz 
akşamları HamzakoyFEST'de buluşmak dileğiyle” denildi.

Biga'da laparoskopik 
ürolojik ameliyatlara başlandı
Biga Devlet Hastanesi' nde laparoskopik ürolojik 
ameliyatlar yapılmaya başlandı.
Op. Dr. Emrah Demirci yaptığı açıklamada laparoskopik 
cerrahinin hasta ve hekime sunduğu konfora dikkat 
çekerek, "Hastaların hastanede kalış sürelerinin 
azalması ve daha iyi kozmetik görünümün sağlanması 
avantajların bazılarıdır. Laparoskopik ürolojik 
ameliyatlarda genellikle 3-4 adet 1 cm lik cilt 
kesilerinden karın içine yerleştirilen borular(trokar) 
aracılığıyla karın içindeki organlara kamera yardımıyla 
müdahale edilmektedir. Biga Devlet Hastanesi olarak 
hastalarımıza kaliteli sağlık hizmeti sunma amacıyla 
yolumuza devam edeceğiz" dedi.

ÇOMÜ Butik'e 5552 parçalık büyük destek

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ), Kurumsal 
İletişim Koordinatörlüğüne bağlı Sosyal Sorumluluk Birimi 
bünyesinde faaliyet gösteren ve üniversite öğrencilerine; 
giyim, erzak ve malzeme desteği veren ÇOMÜ Butik'e, 5552 
parçalık büyük bir destek geldi.
ÇOMÜ Terzioğlu Yerleşkesi içerisinde Hasan Mevsuf Spor 
Salonu'nda bulunan ÇOMÜ Butik'e Gurmen Group Firması; 
erkek pantolonu, erkek tişörtü, erkek takım elbisesi, erkek 
yeleği, kemer ve cüzdan gibi ürünler bağışladı. Gurmen 
Group Firması tarafından gönderilen destek paketleri 
ÇOMÜ'lü gönüllü öğrenciler ve kısmi zamanlı öğrenciler 
tarafından teslim alınarak Butik deposuna taşındı. 
Öğrencilerin yanı sıra Kurumsal İletişim Koordinatör 
Yardımcısı ve Sosyal Sorumluluk Birimi Sorumlusu Doç. Dr. 
Hicran Özlem Ilgın ve Sosyal Sorumluluk Birim Yardımcısı 
Doç. Dr. Nazan Çakırer Çalbayram da ürünlerin teslim 

alınarak yerleştirilmesine katkı sağladı. Gönderilen ürünler 
kısa bir süre sonra ÇOMÜ'lü öğrenciler ile Butik'te 
buluşturulacak. ÇOMÜ Kurumsal İletişim Koordinatörlüğü 
Sosyal Sorumluluk Birimi kapsamında faaliyetlerini 
sürdüren ÇOMÜ Butik, üniversite öğrencilerine yaz 
döneminde de ücretsiz bir şekilde hizmet veriyor.

Çanakkale'den Kastamonu'ya Destek
Çanakkale Belediyesi, Kastamonu'da 
meydana gelen sel felaketi sonrası 
gerçekleştirilen çalışmalarda kullanılmak 
üzere bir adet Loder tahsis etti.
Kastamonu'da meydana gelen sel 
felaketinin ardından, yaraların sarılması 
amacı ile çalışmalar başlarken, 
Çanakkale Belediyesi de çalışmalara 
destek sağlamak amacı ile Loder tipi aracı 
Kastamonu'ya gönderdi. Görevli personel 
ile birlikte lowbede yüklenerek yola çıkan 
iş makinesi AFAD koordinesinde, 
Kastamonu'nun Abana İlçesine bağlı İlişi 
Köyü'nde selin meydana getirdiği 
hasarların giderilmesi amacı ile 
gerçekleştirilen çalışmalara destek 
oluyor.



Dünya Bankası 
belediyelerin afetlerle 
mücadele kabiliyetlerini 
güçlendirmek için 
Türkiye'ye 449.25 
milyon dolar kredi verdi.
Dünya Bankası, afetten 
etkilenen belediyelerde 
yeşil ve dayanıklı 

yeniden inşa çabalarını desteklemek, afetlere karşı dayanıklılığı 
ve müdahale kapasitesini güçlendirmek amacıyla Türkiye'ye 
sağlanacak 449,25 milyon dolarlık krediye onay verdi.
Dünya Bankasından yapılan açıklamaya göre, Türkiye Deprem, Sel 
ve Orman Yangını Acil Durum Yeniden İnşa Projesi (TEFWER) 
kapsamında 2020 ve 2021 yıllarında deprem, sel ve orman yangını 
gibi afetlerden etkilenen belediyelerin ve hasar gören altyapı 
tesislerinin acil onarımı, yapısal güçlendirmesi ve yeniden inşası 
ile afetlere hazırlık kapasitesi ve iklim uyumunun artırılmasına 
yönelik çabalar desteklenecek.
Ayrıca proje, hükümetin kullanılmayan proje fonlarını afetlerden 
ve diğer krizlerden etkilenebilecek diğer belediyeleri desteklemek 
için hızlı bir şekilde yeniden tahsis etmesine olanak sağlayacak bir 
mekanizma (Şarta Bağlı Acil Müdahale Bileşeni) da içeriyor. Bu 
amaçlarla Türkiye'ye 449,25 milyon dolarlık kredi sağlanacak.

8 milyon kişi doğrudan faydalanacak
Projeden, yeniden tesis edilen faaliyet kapasitesi ve dayanıklılık 
yoluyla belediye altyapısına erişim sağlayacak 8 milyondan fazla 
kişi doğrudan faydalanacak. İyileştirilen belediye afet ve acil 
durum müdahale kapasitesinden 17 milyondan fazla insan 
yararlanacak. Proje aynı zamanda belediyelere mekansal ve 
yatırım planlarına yeşil, kapsayıcı ve dayanıklı önlemler entegre 
etme konusunda sağlanacak destek yoluyla afet ve iklim 
dayanıklılığı için kurumsal güçlendirmeye katkıda bulunacak.
Projenin ana bileşenleri, "Belediye Altyapısının Yeşil ve Dayanıklı 
Rehabilitasyonu, Yeniden İnşası ve Yapımı ile Belediye 
Dayanıklılığını Güçlendirmeye Yönelik Eylemler", "Yeşil, Dayanıklı 
ve Kapsayıcı Şehirleri Desteklemeye Yönelik Teknik Yardım" ve 

"Şarta Bağlı Acil Durum Müdahale Bileşeni" olarak belirlendi.

"Türkiye'nin alacağı önlemleri desteklemeye 
kararlıyız"
Açıklamada görüşlerine yer verilen Dünya Bankası Türkiye Ülke 
Direktörü Auguste Kouame, "Dünya Bankası, insanların, toplumun 
ve ekonominin karşı karşıya olduğu jeofiziksel ve iklim değişikliği 
kaynaklı riskler karşısında Türkiye'nin alacağı önlemleri 

desteklemeye kararlıdır." ifadelerini kullandı.
Proje liderliğini Joanna Mclean Masic ve Ahmet Kindap ile 
paylaşan Alanna Leigh Simpson da şunları kaydetti:
"Şehirlerdeki altyapının ve nüfusun sel, fırtına, heyelan, aşırı sıcak 
ve soğuk hava dalgaları ve su kıtlığı gibi iklimle ilişkili risklerle 
karşı karşıya olduğu bir ortamda, bu iş birliğinin Türkiye'nin 
büyüyen şehirlerinin daha dayanıklı hale getirilmesine katkıda 
bulunacağına inanıyoruz.”
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Türkiye'ye 449 milyon dolar afet kredisi

İmar affını andıran düzenleme geliyor
Toplam 57 maddeden oluşan ve TBMM tatile girmeden 
kanunlaşması beklenen kanun teklifi ile imar affı niteliğinde 
düzenleme de geliyor. 2022 öncesi yapılarda ruhsat şartı 
aranmayacak. En düşük emekli maaşı 3 bin liraya çıkarken, 
fiş-fatura vermemenin cezası 4 katına çıkacak.
AK Parti, en düşük emekli maaşını 3 bin liraya çıkaran, Kredi 
Garanti Fonu'na (KGF) aktarılacak kaynağı 50 milyar liradan 
100 milyar liraya yükselten ve memurlara 3600 ek gösterge 
verilmesini sağlayan kanun teklifini Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'ne (TBMM) sundu. Teklif ile ayrıca imar affı 
niteliğinde bir hüküm de getiriliyor. 31 Aralık 2021 tarihinden 
önce yapılmış inşaatlarda, elektrik ve su aboneliği için 
ruhsat alma ve ruhsata göre yapma şartı kaldırılıyor. Toplam 
57 maddeden oluşan teklifin Türkiye Büyük Millet Meclisi 
tatile girmeden kanunlaşması bekleniyor.

2022 öncesi yapılan inşaatlara imar affı 
gibi kolaylık geliyor
Kanun teklifinin 37'nci maddesi ile 3194 sayılı İmar 
Kanunu'nda önemli bir değişiklik yapılıyor.
Madde gerekçesinde yazdığı şekliyle; kaçak kullanımın 
azaltılması amacıyla inşaat ruhsatı almış ancak kullanma 

izni verilmeyen yapılara geçici olarak elektrik ve su 
aboneliği verilmesiyle ilgili süre uzatılıyor. Yani 1 Temmuz 
2022'ye kadar bu kapsamda olan yapılara abonelik 
verilebilecek. Madde ile getirilen asıl önemli düzenleme ise 
elektrik ve su aboneliği verilebilmesi için yapı (inşaat) 
ruhsatı alınmış ve buna göre yapılmış olma şartı 31 Aralık 
2021 tarihine kadar yapılmış binalar için aranmayacak. 
Başka bir ifade ile elektrik ve su aboneliği alabilmek için 
yapı ruhsatı almış olma şartı kaldırılarak, bu durumdaki 
binalara bir çeşit af getirilmiş oluyor.

“İmar affı değil ama affın önünü açar”
Düzenlemeyi değerlendiren kaynaklar, bunun doğrudan bir 
imar affı olmadığını, ancak imar affının önünü açabilecek bir 
uygulama olduğunu kaydettiler. Düzenlemenin aynen 
kanunlaşması halinde, yaptıkları konutlar için iskan 
almamış müteahhitlerin daha kolay satış yapmasının 
önünün açıldığını kaydeden kaynaklar, “Günümüzde 
müteahhitler konutu satıyorlar fakat iskan olmadığı için 
elektrik ve su aboneliği şantiyeden kullanılıyordu. Ev alanlar 
da sürekli müteahhidi sıkıştırıyorlardı. Bundan sonra imar 
başvuruları da düşebilir” değerlendirmesinde bulundular.
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Tadı, kokusu ve aroması ile nam salan ve sabırsızlıkla 
beklenen Çanakkale tarla domatesi tezgahlarda yerini 
almaya başladı. Cuma pazarı yerinde kurulan salı 
pazarında kilosu 10 TL'ye satılan Kösedere domateslerine 
ilgi büyük oldu. Domates hasadının hızlanmasının ardından 
fiyatının biraz daha düşmesi bekleniyor.
Çanakkale'nin kendine has aroması ve rengiyle 
markalaşan domatesin ilk hasadı yapıldı. Kasım ayı sonuna 
kadar hasat edilecek, raf ömrü uzun olan Çanakkale 
domatesi, özellikle İstanbul, İzmir ve Ankara gibi 
metropollerde tüketicilerin ilk tercihi oluyor. Kentte her yıl 
bir kısmı sofralık bir kısmı da salçalık olmak üzere 80 ile 
100 bin dönüm arasındaki araziye domates dikiliyor, 500 ile 
700 bin ton arası ürün elde ediliyor. Çanakkale domatesinin 
tadı ve lezzeti Kaz Dağları'ndan geliyor. Kazdağları ile 
Çanakkale Boğazı'nın esintisi ve kaliteli toprak ile birleştiği 
noktada kalite ve lezzet ortaya çıkıyor.
Çanakkale domatesinin 3 dönem dikimi yapılıyor.  İlk 
dikilen turfandanın hasadı başladı. Kösedere bölgesinden 
toplanan domatesler Cuma Pazarı'nda tezgahlarda yerini 

aldı. Kilosu 10 TL'den tezgahlarda yerini alan domateslerin 
fiyatının önümüzdeki günlerde düşüp düşmeyeceği merak 
ediliyor. Başta akaryakıt olmak üzere  maliyetlerin artması 
nedeniyle fiyatların çok fazla düşmeyeceği belirtiliyor.
Dudak uçuklatan bamya geldi!
Akaryakıt zamları ve tarımsal girdilerdeki yüksek artışlar 
semt pazarlarını da vurdu. Tezgâhtaki ürünlerin 

fiyatlarından üretici de yurttaş da memnun değil. Bu hafta 
bamyanın 50 TL'lik fiyatı dudak uçuklattı.  Çanakkale'nin 
yerli domatesleri ise tezgahda yerini 10 TL'den almaya 
başladı. 
Akaryakıt zamları ve tarımsal girdilerdeki yüksek artışlar 
semt pazarlarını da vurdu. Tezgâhtaki ürünlerin 
fiyatlarından üretici de yurttaş da memnun değil.
Bamya 50, karpuz 5, kahvaltılık biber 20, patlıcan 13,  tarla 
biber 15,  taze fasulye 20,  domates 10, kabak 5, salatalık 8, iç 
bakla 20, patates 10, kayısı 20, sivri biber 20, barbunya 20, 
soğan 10, patates 10 TL'den Pazar tezgâhlarında yerini aldı.
Vatandaşlar uzun süredir yerli ürünlerin çıkmasını 
bekliyordu Ezine,  Saraycık, Kösedere, Lapseki gibi 
Merkez'e en yakın yerlerden gelen ürünlerin her hafta 
daha da ucuzlamasını beklerken fiyatlar 20 TL'nin altına 
düşmüyor.
Bu hafta bamyanın 50 TL'lik fiyatı dudak uçuklattı.  
Çanakkale'nin yerli domatesleri ise tezgahda yerini 10 
TL'den almaya başladı.

Çanakkale domatesi 10 TL ile tezgahlarda

Kurban Satış ve Kesim Alanı Hazırlandı
Kentlilerin sağlıklı ve hijyenik bir ortamda kurban alım ve 
kesim işlemlerini yapabilmesi amacı ile Çanakkale 
Belediyesi tarafından Kurban Satış ve Kesim Alanındaki 
hazırlık çalışmaları tamamlandı.
Çanakkale Belediyesi tarafından altyapısı hazırlanmış olan 
İsmetpaşa Mahallesi Metin Oktay Caddesi üzerindeki (Eski 
Beton Santrali mevkii) Kurban Satış ve Kesim Alanında 
kentlilerin güvenli bir şekilde kurbanlıklarını alabilmeleri 
ve kesim işlemlerini yapabilmeleri amacı ile alanda 
gerçekleştirilen çalışmalar kapsamında, çalışma ofisi, 
mescit ve tuvaletler temizlenerek dezenfekte edildi. Öte 
yandan ekipler, kesim alanında da dezenfekte ve temizlik 

çalışması gerçekleştirdi. Hazırlıklar kapsamında ayrıca 
alanda ağaç budama ve yabani otların temizlenmesi 
çalışması da yapıldı. Kurbanlık hayvanların iyi şartlarda 
barındırılabilmesi ve kentlilerin de kurbanlıklarını sağlıklı 
koşullarda alabilmelerinin yanı sıra alandaki düzenin 
sağlanabilmesi amacı ile peron ve yol çizgileri çekildi. 
Çalışmalar kapsamında alanın temiz ve hijyenik olması 
amacıyla gerçekleştirilen ilaçlama işlemleri de 
tamamlandı.
Ayrıca, Çanakkale Belediyesi Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü 
tarafından da Kurban Bayramı süresince kentlilerin başta 
Kurban Satış ve Kesim Alanına ulaşım olmak üzere kent içi 

ulaşımın sorunsuz bir şekilde yürütülmesi adına gerekli 
önlemler alındı. Kentliler Ç8 ve Ç9 hatlarını kullanarak, 
Kurban Satış ve Kesim Alanına ulaşabilecekler.

Lapseki Devlet Hastanesinde GETAT Polikliniği Açıldı
Lapseki Devlet Hastanesi bünyesinde açılan Geleneksel ve 
Tamamlayıcı Tıp ( GETAT) polikliniği; geleneksel, tıbbi tanı 
ve tedavi yöntemlerini etik ilkeler doğrultusunda 
uygulayarak,  halka hizmet vermeye başladı.
Konuyla alakalı Lapseki Devlet Hastanesinden yapılan 
açıklamada, “Dünya Sağlık Örgütü,  GETAT (Geleneksel ve 
Tamamlayıcı Tıp) uygulamalarını uzun yıllardır 
geliştirilmeye devam eden sağlık uygulamaları olarak 
nitelendirmektedir. Japonya, Kore, Hindistan ve Çin vb. 
Asya ülkelerinde GETAT, hastalıkların tedavisinde ve 
yönetiminde temel rol oynamaktadır. Hastanemizde ise, 

yaygın olarak kullanılan GETAT  yöntemlerinden; Ozon 
Tedavisi  uygulaması yapılmakta olup, uygulama, 
Anestiziyoloji ve Reanimasyon uzmanı Uzm.Dr.Tolga Terzi 
ve deneyimli sağlık personeli tarafından 
gerçekleştirilmektedir. İlerleyen süreçte Mezoterapi ve 
Kupa  (Hacamat) Uygulamasına da başlanması 
planlanmaktadır. GETAT Polikliniğinde yapılan işlemler 
SGK  tarafından ödenmemektedir. Yapılan işlemler Sağlık 
Bakanlığı tarafından belirlenen fiyat tarifesi üzerinden 
hastaya faturalandırılmaktadır” ifadelerine yer verildi.

Yaz Kuran Kursları Açıldı
Okulların tatil olmasının ardından 2022 yılı yaz Kuran 
Kursları eğitim öğretime başladı.
Çanakkale İl Müftülüğünden yapılan açıklamada, “Kur'an-ı 
Kerim ile İslam inanç esasları, ibadet, ahlak ve Hz. 
Muhammed'in (s.a.s.) hayatı (siyer) gibi derslerin işleneceği, 
Yaz Kur'an Kurslarında çocuklarımızın dini bilgilerini 
güçlendirmelerinin yanında farklı yaşlarda arkadaşlarıyla 
tanışmaları, bir nebze olsun dijital dünyanın esaretinden 
uzaklaşmalarının yanında büyükleriyle beraber cami 
ortamında ibadet etme fırsatını yakalamış olacaklar” 
ifadelerine yer verildi.
Yaz Kurslarında öğrencileri ziyaret eden İl Müftüsü Şükrü 
Kabukçu: “Çocuklarımıza önce yüce dinimizi sevdireceğiz 
sonra öğreteceğiz. Onlar öğrendikçe, öğrendiklerini 
evlerinde anne-babalarıyla paylaştıkça daha da 
güzelleşecek. Bu gün bu mekanları, bu dini, bu geleneği 
sevdirebilirsek onların hayatına dokunabilmişiz demektir. O 
yüzden gayretliyiz. Daha çok çalışma azmindeyiz. Rabbim 
mesai arkadaşlarımıza kolaylıklar ihsan eylesin. 
Kurslarımıza katılan öğrencilerimizi, anne babalarını tebrik 
ediyorum. Henüz kayıt yaptırmamış öğrencilerimizi de en 
kısa zamanda camilerimize bekliyoruz” dedi.

Ada seferleri artırıldı
GESTAŞ ada 
seferlerinde 1 Temmuz 
2022 Cuma tarihinden 
sonra yaz tarifesine 
geçiyor.
Hafta sonları yoğun bir 
kalabalığı ağırlayan 
adalara sefer saatleri 

artırılıyor. 
Çanakkale Boğazı ile adalar arasındaki deniz ulaşımını 
sağlayan GESTAŞ firması, Bozcada, Gökçeada ve Güney 
Marmara seferlerinde, 1 Temmuz tarihinden sonra yaz 
tarifesi uygulamasına geçecek.
Kabatepe-Gökçeada hattında hafta içi saat 07.00'de 
başlayacak seferler, her iki kıyıdan saat 21.00'e kadar 
devam edecek. Hafta içi yapılan seferler günde 8 kez 
gerçekleşecek. Hafta sonu seferler arttırılarak, 05.00 ve 
23.00 seferleri de eklenerek, sefer sayısı 10'a çıkacak.
Geyikli-Bozcaada hattında ise Hafta içi Bozcaada'dan 
13, Geyikli 'den 13 sefer uygulayacak. Bozcaada'dan 
seferler saat 07.00'de başlayacak 22.00'da sona erecek.

Sardalya 
120 TL'ye 
Çıktı!

Çanakkale'de fazla tüketilen balık türleri arasında bulunan 
sardalya, en lezzetli dönemine en yüksek fiyat etiketi ile 
girdi. 120 TL'lik fiyatı ile dudak uçuklattı.
Balıkların çoğunun aksine, en yağlı dönemini yaz 
mevsiminde, özellikle haziran-ağustos döneminde 
yaşayan, omega 3 zenginliği açısından da çok yararlı bir 
balık olan sardalya özellikle bu aylarda mangalda 
pişirilerek tüketiliyor.  Pulları çok kolay temizlenebilen ve 
çok kısa sürede pişirilebilen balıklardan olan sardalya, 
değişik pişirme yöntemleriyle farklı lezzetlere 
bürünebiliyor.
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Bayramiç ilçesinde gözaltına alındıktan sonra sevk edildiği 
mahkemece adli kontrol şartıyla serbest bırakılan HDP 
Milletvekilinin oğlu , Cumhuriyet Başsavcılığı'nın karara 
itirazı üzerine tutukladı.
İstanbul Emniyet Müdürlüğü Bilgi Teknolojileri ve 
Haberleşme Şube Müdürlüğü'ne 20 Haziran'da gönderilen 
e-posta ile 'Muhammed Cihad Cemre isimli şahıs Kandil'e 
PKK'lı teröristlerin yanına gidip geliyor. Orada örgüt 
yöneticileri ile görüşmeler yapıyor, Kandil'de teröristlerle 
çektirdiği fotoğrafları emniyet güçlerimizle paylaşmak 
istiyorum' ihbarında bulunuldu. Yapılan çalışmalar sonucu 
yasa dışı PKK/KCK terör örgütü faaliyetleri nedeniyle 
kırmızı bültenle arananlar ile ihbarda adı geçen 

Muhammed Cihad Cemre'nin, kırsal alanda çekildiği 
anlaşılan birden çok fotoğrafta, silahlı olarak yer aldıkları 
tespit edildi.
İhbar üzerine harekete geçen polis ekipleri, Muhammed 
Cihad Saatçioğlu'nun soyadını mahkeme kararıyla Cemre 
olarak değiştirdiğini ve Çanakkale'nin Bayramiç ilçesinde 
yaşadığını belirledi. Çanakkale Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde, İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat ve Terörle 
Mücadele Şube ekipleri tarafından geçen cumartesi sabahı 
düzenlenen operasyonla HDP Milletvekili Hüda Kaya'nın 

oğlu Muhammed Cihad Cemre, Bayramiç ilçesinde yaşadığı 
evde gözaltına alındı. Evindeki aramalarda bulunan çok 

sayıda örgütsel doküman ve dijital materyale el konuldu. 
Emniyetteki işlemlerin ardından pazartesi günü adliyeye 
sevk edilen Cemre, sevk edildiği mahkemece adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 
karara itirazı üzerine bugün Bayramiç'teki evinde polis 
tarafından gözaltına alınan Cemre, yeniden sevk edildiği 
nöbetçi mahkemece tutuklandı. 
Bayramiç Meslek Yüksek Okulu Ormancılık Bölümü'ne 
geçen yıl kayıt yaptıran Cemre'nin, ders kaydı bulunmadığı 
öğrenildi. Cemre'nin, ayrıca annesi HDP İstanbul 
Milletvekili Hüda Kaya adına kayıtlı Serhat köyündeki 
tarlayı kiraladığı ve çiftçi sistemine kayıtlı olduğu

HDP'li milletvekilinin oğlu, Cumhuriyet 
Başsavcılığı'nın itirazı üzerine tutuklandı

Duvarı kırıp 11 bin paket çaldılar!
Çanakkale kent merkezinde bir işyerinden yapılan hırsızlık 
olayında piyasa değeri yaklaşık 300 bin TL olan 11 bin paket 
tütün mamulünün çalındı. Polis sıkı çalışma sonucu 
şüphelileri tespit ederek yakaladı.
10 Haziran tarihinde Çanakkale Cevatpaşa Mahallesinde 
bulunan bir işyerinden, duvarını kırmak suretiyle meydana 
gelen hırsızlık olayında piyasa değeri yaklaşık 300 bin lira 
alınan 11 bin paket tütün mamulünün çalınması olayı ile 
ilgili olarak İl Emniyet Asayiş Şube Müdürlüğü Hırsızlık 
Büro Amirliği ekiplerince yapılan kapsamlı çalışmalar 
sonuç buldu. Hırsızlık olayının şüphelileri 3 kişi tespit 
edilerek yakalandı, çalıntı malın tamamı da elde edilerek 
ilgilisine teslim edildi. Konuya ilişkin adli işlemlerin devam 
ettiği bildirildi.

Kablo Hırsızlarına Operasyon 7 Gözaltı
Çanakkale'de faili meçhul haberleşme ve enerji nakil 
kablosu hırsızlığı olayları jandarma ekiplerince aydınlatıldı. 
Yaklaşık değeri 350 bin TL olan enerji nakil kablosu ve hat 
yapımında kullanılan malzeme ele geçirilirken, yapılan 
operasyonlarda 7 şüpheli göz altına alındı.
İl Jandarma Komutanlığınca; Çanakkale merkez, Bayramiç 
ve Lapseki ilçelerinde haberleşme ve enerji nakil kablosu 
hırsızlığı suçu kapsamında, kamuyu zarara uğratarak 
vatandaşın haberleşme özgürlüğünü kısıtlayan şahıslar 
hakkında, Çanakkale Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde yapılan kararlı takip sonucunda harekete 
geçildi. Son iki ay içerisinde icra edilen ara operasyonlarda, 
faili meçhul haberleşme ve enerji nakil kablosu hırsızlığı 
olayları aydınlatılırken, yaklaşık değeri 350 bin TL olan 
enerji nakil kablosu ve hat yapımında kullanılan malzeme 
ele geçirildi. 28.06.2022 günü icra edilen eş zamanlı 
operasyonda olay faili (7) şüpheli yakalanarak adli 
işlemlere başlandığı bildirildi.  

İş Elbisesi, İş Ayakkabısı Ve Koruyucu Donanım Malzemesi Alınacak
Ezine Belediye Başkanlığı tarafından iş elbisesi, iş 
ayakkabısı ve koruyucu donanım malzemesi satın 
alınacak.Basın İlan Kurumu ilan portalı  www.�lan.gov.tr

internet sitesinde yayınlanan ilana göre; 51 kalem iş 
elbisesi, iş ayakkabısı ve kişisel koruyucu donanım 

malzemesi alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacak.

66 kaçak göçmen kurtarıldı
Çanakkale'nin Ayvacık ilçesi açıklarında, Yunanistan 
unsurlarınca Türk kara sularına itilen 66 kaçak 
göçmen Sahil Güvenlik ekiplerince kurtarıldı.
Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri, Ayvacık 
açıklarında 2 ayrı lastik botta kaçak göçmenlerin 
bulunduğunu tespit etti. Yunanistan sahil güvenlik 
unsurlarınca Türk kara sularına itildiği belirlenen 
botlardaki toplam 66 kaçak göçmen, Sahil Güvenlik 
Komutanlığı TCSG-28 ve TCSG-905 botlarına alınarak, 
Küçükkuyu beldesine getirildi.
Kaçak göçmenler, Küçükkuyu Sahil Güvenlik 
Karakolu'ndaki işlemlerinin ardından da Ayvacık 
ilçesindeki Yabancıları Geri Gönderme Merkezi'ne 
teslim edildi.

Toprak İşleme ve Arazi 
Hazırlığı Hizmeti Alınacak
Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü tarafından toprak 
işleme ve arazi hazırlığı hizmeti alınacak.

Basın İlan Kurumu ilan portalı  www.�lan.gov.tr
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çan Orman 
İşletme Müdürlüğü Karadağ - Etili - Bozbelen Orman 
İşletme Şefliği Endüstriyel Ağaçlandırma Projesi 
Makinalı Arazi Hazırlığı (148,22 ha) hizmet alımı 4734 
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

300 Ton Mıcır Alınacak
Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü tarafından 300 
ton mıcır satın alınacak.

Basın İlan Kurumu ilan portalı  www.�lan.gov.tr
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; 600 Ton 5-
15mm ve 300 Ton 15-22mm Mıcır Alımı 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Alan Klavuzu Ve Rehberlik 
Hizmeti Alınacak
Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından alan 
klavuzu ve rehberlik hizmeti alınacak.

Basın İlan Kurumu ilan portalı  www.�lan.gov.tr
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Milli 
Mücadele Kampı Alan Klavuzu ve Rehberlik Hizmet 
Alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, 
teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacak.
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